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Oglasi

SO TOČ JE (ISSN 1580 - 0547) je pri lo ga Go renj ske ga 
gla sa o ob či ni Med vo de. Pri lo go pri prav lja Go renj ski glas, 
d.o.o., Kranj, Ble i we i so va ce sta 4, s so de lav ci: Peter 
Košenina, Bošt jan Lu štrik, Bo ris Pri mo žič in Fran ci Roz-
man. Od go vor na ured ni ca: Ma ri ja Volč jak, ured ni ca pri lo-
ge Mateja Rant (mateja.rant@g-glas.si). Oglas no tr že nje: 
Mateja Žvižaj, te le fon: 04/201-42-48, 041/962 143, 
te le fax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. De lo v-
ni čas: po ne de ljek, to rek, če tr tek in pet ek od 7. do 15. 
ure, sre da od 7. do 16. ure, so bo te, ne de lje in praz ni ki 
za pr to. Pri pra va za tisk Go renj ski glas, d.o.o., Kranj; Tisk:  
Ti skar na Lit te ra pic ta, d. o. o.. SO TOČ JE šte vil ka 3 je  
pri lo ga 29. šte vil ke Go renj ske ga gla sa, 12. aprila 2013. V 
na kla di 5500 iz vo dov jo do bi jo vsa go spo dinj stva v ob či ni 
Med vo de brez plač no. 
Ob či na Med vo de, C. ko man dan ta Sta ne ta 12, Med vode

So toč je je red na pri lo ga ča so pi sa 

Go renj ski glas je osred nji go renj ski ča so pis z bo ga to  
tra di ci jo, ki ne pre ki nje no iz ha ja že od leta 1947,  
nje go vi za met ki pa se ga jo v dalj nje leto 1900. Je  
pol ted nik, ki iz ha ja ob tor kih in pet kih, v na kla di 22  
ti soč iz vo dov. Je ne od vi sen, po li tič no urav no te žen  
ča so pis z no vi ca mi, pred vsem z vseh po dro čij živ lje-
nja in dela Go renj cev, pa tudi šir še. Pi še mo o vsem,  
kar lju di za ni ma, ali kot pra vi mo: Go renj ski glas za vas 
be le ži čas. V do brem in sla bem.
Če vas po leg bra nja So toč ja za ni ma jo tudi no vi ce  
iz vse Go renj ske, vas va bi mo k na ro či lu. Kot no ve mu  
na roč ni ku vam bomo prve tri me se ce ča so pis pri nes li 
brez plač no (če bo ste naš na roč nik vsaj eno leto) in  
vas pre se ne ti li z da ri lom ter z dru gi mi ugod nost mi.
Do bro doš li v druž bi na roč ni kov Go renj ske ga gla sa.

Na naslovnici: Manja Žnider, Eva Lasič, Manca 
Torkar in Neža Knific iz Baletne šole Stevens.
Foto: Peter Košenina

NA RO ČAM                                       
                                                                  
Ime in pri imek:

Na slov:

 Pod pis:

So gla šam, da mi Go renj ski glas lah ko po ši lja 
ob ve sti la, an ke te ipd.    

                DA         NE
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DE LO VNI ČAS:
PON. – PET.: 9. – 18. ure
SO BO TA: 9. – 12. ure

ODKUPUJEMO  
VSE VRSTE ZLATA

Se ško va c. 9
1215 Med vo  de, 
tel.: 01/361 1694 

www.zlatarstvo-trtnik.si
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POROČNI NAKIT
UNIKATNI NAKIT

POPRAVILO NAKITA

Ob ve sti lo
Na pod la gi pre je tih po ro čil o sprem lja nju 

zdrav stve ne ustrez no sti pit ne vode in ob-
vla do va nju tve ganj na va ških vo do vod nih 
si ste mih (VVS) upo rab ni ke pit ne vode iz 
na sled njih VVS ob veš ča mo, da je po treb no 
vodo za upo ra bo v pre hramb ne na me ne ob-
vez no pre ku ha va ti:

 VVS Golo Brdo - Po la na
 VVS Žle be - Se ni či ca
 VVS Ma mo vec - Te ho vec 

 VVS Žle be - Stu den či ce
 VVS Žle be - Je tr benk

Po ro či la o sprem lja nju zdrav stve ne 
ustrez no sti pit ne vode in ob vla do va nju 
tve ganj na po sa mez nih VVS ter po ro či la o 
pre sku sih po sa mez nih vzor cev pit ne vode 
so stal no do stop na na splet nih stra neh 
Ob či ne Med vo de. Na vo di la, pri po ro či la 
in mne nja gle de vzdr že va nja si ste mov za 
oskr bo s pit no vodo ter hiš nih vo do vod nih 
si ste mov so ob jav lje na na splet nih stra neh 
In šti tu ta za va ro va nje zdrav ja RS. 

Ob či na Med vode

TOMAŽ LUŠTREK, S.P.
LADJA 30, MEDVODE
TEL.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO  
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO  

VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

AKCIJA PRODAJE LETNIH 
AVTOPLAŠČEV DO 17. MAJA 2013

NOVOSTI
Michelin Energy Saver +
Goodyear EfficientGrip Performance
Dunlop Sport Bluresponse

VEČ NA WWW.AVTOSERVIS-LUSTREK.SI

Popravila poškodovanih vozil;  
ureditev prijave škod in nadomestna vozila
Servisiranje vozil: možnost najema 
nadomestnega vozila
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S kakovostnimi izdelki iz  
naše ponudbe uredite  
zunanje površine vašega  
doma in si zagotovite  
prijetno sprostitev na vašem 
balkonu, terasi ali vrtu. 

BETONSKE PLOŠČE TLAKOVCI OGRAJNI ELEMENTI VRTNI PROGRAM

ZUNANJI MASIVNI PODI

Poslovalnice: 

Ljubljana Vižmarje, Plemljeva 86, tel.: 01 513 32 50

Ljubljana Črnuče, Brnčičeva 45, tel.: 01 561 35 66 

Celje, Medlog 18, tel.: 03 425 68 70

Hoče, Miklavška cesta 55, tel.: 02 618 13 31

Murska Sobota, Markišavska 9, tel.: 02 530 88 40 

AKCIJA 
izdelkov za  

ureditev  
okolice! 

   V
eč na www.slovenijales-tr
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vi

na
.s

i

*Nakup na 2 do 12 obrokov je možen za imetnike NLB plačilnih kartic Mastercard, Visa in Karanta (ne velja za posojilni kartici). Najnižji znesek obroka je 30 €,  
višina nakupa je odvisna od višine neporabljenega limita na kartici. Dodatna dokumentacija ni potrebna. Več informacij na www.slovenijales-trgovina.si.

Nakup na obroke
 BREZ  

OBRESTI IN 
STROŠKOV!*

vzglavnik Dremavček
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mešalnik 
BOSCH   

Darila za nove naročnike na časopis

Pozdravljene, gore II
Jelena Justin

ali knjiga  
Pozdravljene gore II
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    Na Gorenjski glas se želim naročiti najmanj za eno leto (cena izvoda je 1,50 EUR). Brezplačno ga bom 

prejemal 3 mesece, prejel bom od 10- do 25-odstotni popust, enkrat mesečno brezplačno objavo malega 
oglasa, veliko zanimivega branja in darilo.

Ime in priimek:

Naslov:

Poštna številka in kraj:                                                                                                                                 

Tel.:                                                                           Podpis:

Naročilnico pošljite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj ali pokličite na 04/201 42 41.

ali darilni bon za  
refleksoterapijo  

v vrednosti 20 EUR
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Prireditve

KOLEDAR PRIREDITEV
APRIL 2013

DAN in DATUM KRAJ in ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Sobota,
13.04.2013

Športna dvorana 
Medvode, 
ob 9.30

Badminton
Državno prvenstvo v kategoriji

od 13 do 19 let.

Badminton klub 
Medvode

040/315 200
E: andrej.polanic@gmail.com

Sobota,
13.04.2013

Kulturni dom Smlednik,
ob 20. uri

Komedija za vse starosti
Kekec je pač Kekec

KUD Smlednik in
KD Sv. Mihaela Gro-

suplje

051/353 598
E: brigita.skulj@guest.arnes.si

Sobota,
13.04.2013

Kulturni dom Pirniče,
ob 17. uri

Ovčka Mili
Lutkovna predstava za otroke.

KUD Pirniče

041/776 735
031/352 772

www.kud-pirnice.si
E: info@kud-pirnice.si

E: vstopnice@kud-pirnice.si

Torek,
16.04.2013

Knjižnica Medvode,
ob 17. uri

Pravljica
Pravljična urica z delavnico za 

otroke od 4. leta dalje.
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
01/361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Torek,
16.04.2013

Odhod ob
9. uri izpred

DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Pečica – Boč (978 m)-Poljčane

(4 ure lahke hoje)
DU Medvode

01/361 23 03
041/295 040

Sreda
17.04.2013

Knjižnica Medvode,
ob 19.30

Predavanje
Alenke Rebula: Srce kot sedež 
modrosti in uspešnih odločitev

Knjižnica Medvode
Knjižnica Medvode

01/361 30 53
www.knjiznica-medvode.si

Četrtek
18.04.2013

Knjižnica Medvode,
ob 19. uri

Knjižni večer na sotočju 
s Tilko Jamnik

Knjižnica Medvode
Knjižnica Medvode

01/361 30 53
www.knjiznica-medvode.si

Sobota,
20.04.2013

Kulturni dom Sora,
ob 19.30

Komedija
Upor jezne gospodinje

Premiera in za IZVEN

KUD Oton Župančič
Sora

Predprodaja vstopnic:
TIC Medvode

361 43 46
041/378 050

E: ticmedvode@tzm.si
in uro pred predstavo 
na blagajni KD Sora.

Nedelja,
21.04.2013

Kulturni dom Sora,
ob 19.30

Komedija
Upor jezne gospodinje

Za IZVEN

KUD Oton Župančič
Sora

Predprodaja vstopnic:
TIC Medvode

361 43 46
041 378 050

E: ticmedvode@tzm.si
in uro pred predstavo 
na blagajni KD Sora.

Petek,
19.04.2013

Kulturni dom Medvode,
ob 20. uri

Premiera
Vihar

KUD Fofité

Predprodaja vstopnic:
TIC Medvode

361 43 46
041 378 050

E: ticmedvode@tzm.si
Rezervacije vstopnic:

031 870 725

Sobota,
20.04.2013

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Mladinski odsek vabi na:
Mirna gora (1047 m)

Dolenjska
Vodita:

Janko Mikuž in Andreja Kuralt

PD Medvode

Prijave sprejema do srede pred 
izletom Mateja Curk,

059/715 259
041/873 514

E: mateja.curk@gmail.com
www.planinskodrustvo-medvode.si

Ponedeljek,
22.04.2013

Kulturni dom Medvode,
ob 20. uri

Vihar
DOBRODELNA predstava

za Janeza Romška
KUD Fofité

Predprodaja vstopnic:
TIC Medvode

361 43 46
041/378 050

E: ticmedvode@tzm.si
Rezervacije vstopnic:

031/870 725

�

�

�
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Prireditve

DAN in DATUM KRAJ in ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Torek,
23.04.2013

Kulturni dom Pirniče,
ob 18. uri

Likovna delavnica:
poslikava stekla

KUD Pirniče
031/352 819

E: sonja.pust@gmail.com

Torek,
23.04.2013

Knjižnica Medvode,
ob 17. uri

Pravljica
Pravljična urica z delavnico za 

otroke od 4. leta dalje.
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
01/361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Sreda,
24.04.2013

Kulturni dom Medvode,
ob 20. uri

Vihar
Za IZVEN

KUD Fofité

Predprodaja vstopnic:
TIC Medvode

361 43 46
041/378 050

E: ticmedvode@tzm.si
Rezervacije vstopnic:

031/870 725

Četrtek,
25.04.2013

Roj. hiša Jakoba Aljaža, 
Zavrh 2

od 19. uri

Slavnostna akademija
ob 1. obletnici delovanja 

KUD JaReM
z otvoritvijo razstave
Poezija treh slikark.

KUD JaReM
031/626 855

E: kud.jarem@gmail.com

Sobota,
27.04.2013

Kulturni dom Pirniče,
ob 19.30

Zbežite sence
Večer poezije in upora.

KUD Pirniče

041 776 735
031 352 772

www.kud-pirnice.si
E: info@kud-pirnice.si

E: vstopnice@kud-pirnice.si

Sobota
27.04.2013

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
Kurirska pota dolomitev

Polhograjsko hribovje
Vodita:

Dušan Brekič in Domin Košir

PD Medvode

Prijave sprejema do petka pred 
izletom

g. Jože Kršinar,
01/361 32 30
041/582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

Ponedeljek,
29.04.2013

Knjižnica Medvode,
ob 10. uri

Razstava OŠ Medvode
Razstava bo na ogled do 

17.05.2013. Slovesnost bo 9. 5.
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
01/361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Torek,
30.04.2013

Knjižnica Medvode,
ob 17. uri

Pravljica
Pravljična urica z delavnico za 

otroke od 4. leta dalje.
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
01/361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Nedelja,
5.05.2013

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
Košenjak (1522 m)

Koralpe
Vodita:

Miro Plešec in Vili Luštrek

PD Medvode

Prijave sprejema do petka pred 
izletom

g. Jože Kršinar,
01/361 32 30
041/582 208

www.planinskodrustvo-medvode.si

Torek,
7.05.2013

Kulturni dom Pirniče,
ob 18. uri

Likovna delavnica:
poslikava porcelana

KUD Pirniče
031 352 819

E: sonja.pust@gmail.com

Torek,
7.05.2013

Odhod ob
9. uri izpred

DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Kranjski rak – Kranjska reber

(1435 m)-Črnivec
(4 ure lahke hoje)

DU Medvode
01/361 23 03
041/295 040

Torek,
7.05.2013

Knjižnica Medvode,
ob 17. uri

Pravljica
Pravljična urica z delavnico za 

otroke od 4. leta dalje.
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
01/361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Sreda,
8.05.2013

Knjižnica Medvode,
ob 19.30

Potopis po Butanu
Vodi gospod Zoran Furman.

Knjižnica Medvode
Knjižnica Medvode

01 361 30 53
www.knjiznica-medvode.si

Četrtek,
9.05.2013

Knjižnica Medvode,
ob 17.30 

Slovesnost OŠ Medvode
Slovesnost OŠ Medvode 

ob razstavi.
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
01 361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na Turistično informacijski center Medvode (TIC Medvode). 
Za objavo v: 

   Redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, 
   ter objavo na spletni strani www.tzm.si    www.medvode.si    www.tv-m.si,

je potrebno oddati obvestilo o dogodku do 30. v mesecu, na naslov: TIC Medvode, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, 1215 Medvode ali preko 
SPLETNEGA OBRAZCA na naslovu: http://www.tzm.si/obrazecprireditve.php 
 Za več informacij se obrnite na TIC Medvode. 01/ 361 43 46 ali 041 378 050
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Občina

Zavod za šport in prireditve naj bi tako v pri-
hodnje preoblikovali v Zavod za šport, turizem 
in prireditve Medvode, Mladinski center Med-
vode pa v Javni zavod za mladino in kulturo 
Medvode. V okviru prvega naj bi med drugim 
ponujali strokovno in organizacijsko pomoč 
izvajalcem turističnih programov in projek-
tov v občini ter izvajali likovne, glasbene in 
ustvarjalne dejavnosti za mlade, obenem pa bi 
prevzeli tudi vodenje in upravljanje turistične-
ga biroja in drugih turističnih objektov. S pri-
pojitvijo področja kulture mladinskemu centru 
pa naj bi uredili organiziranost dejavnosti na 
področju mladine, kulture in kulturne dedišči-
ne, kar so doslej pogrešala tudi kulturna druš-
tva, ki delujejo v občini. Obenem naj bi uredili 
upravljanje objektov v občinski lasti, ki služijo 
kulturi in kulturni dediščini, ter zagotovili tr-
ženje teh objektov in programov.

Svetnike je pri obravnavi odloka, ki širi de-
javnost zavoda za šport in prireditve še na po-
dročje turizma, zmotilo predvsem nižanje zah-
tevane stopnje izobrazbe za direktorja zavoda, 
saj naj bi po novem zadostovala visokošolska 
izobrazba. Na to je v imenu članov odbora za 
družbene dejavnosti opozorila tudi Saša Rožič. 
Pojasnila je, da s tem niso soglašali, saj se zah-
tevnost nalog direktorja zdaj veča. Tudi svetnik 
Stanko Okoliš je podvomil, kako bo direktor z 
nižjo izobrazbo potem obvladoval še več po-
dročij. Ob tem je vodja oddelka za družbene 
dejavnosti Tatjana Komac pojasnila, da stopnjo 
zahtevane izobrazbe ne določa občina, ampak 
pristojno ministrstvo. Tudi župan Stanislav Ža-
gar je ugotavljal, da se je razprava osredotočila 
predvsem na izobrazbo direktorja. »A praksa 
je večkrat pokazala, da operativna sposobnost 
ni vedno v povezavi z izobrazbo,« je odgovoril 

na te pomisleke. Z razširitvijo dejavnosti se bo 
spremenila tudi sestava sveta zavoda, in sicer 
bo imel namesto petih sedem članov. Dodatne-
ga člana bo pridobila ustanoviteljica, svojega 
predstavnika v svetu zavoda bodo imeli tudi 
izvajalci turističnih programov.

Nekaj pomislekov so imeli svetniki tudi gle-
de novega zavoda za kulturo in mladino, pred-
vsem ker bo pod njegovo okrilje sodilo tudi 
področje kulturne dediščine. »Na center za 
mladinsko dejavnost se prenaša zelo zahtevne 
naloge, kot je varovanje kulturne dediščine in 
upravljanje z infrastrukturo. To je prezahtev-
no za mladinski center in sedanjo kadrovsko 
zasedbo,« je poudarila svetnica Jelena Aleksić. 
Upa, da bodo zato zagotovili tudi sredstva za 
dodatne zaposlitve. Zavod je že v minulem letu 
prevzel upravljanje Kulturnega doma Medvo-
de, po novem pa bi upravljal še Aljaževo hišo ter 
skrbel za muzejsko zbirko starega kmečkega 
orodja v Goričanah in vzdrževanje zaščitenih 
spomenikov v lasti občine. Ob tem je v obrazlo-
žitvi glasu proti osnutku odloka, ki je predvidel 
te spremembe zavoda, Jelena Aleksić poudari-
la, da podpira združitev zavoda s področjem 
kulture, ne more pa se strinjati še z vključitvijo 
varstva kulturne dediščine, saj niso predvide-
li dodatnih sredstev in kadrovskih okrepitev. 
Izrazila je bojazen, da bo področje mladinske 
dejavnosti ostalo v ozadju. »S tem smo se od-
daljili od tega, kar naj bi opravljal mladinski 
center. To je neodgovoren odnos do mladine in 
mladinske dejavnosti v Medvodah.« Obenem 
je prepričana, da v okviru novega zavoda tudi 
za kulturno dediščino ne bo poskrbljeno, kot 
bi moralo biti.

Svetnik Nejc Smole, ki je tudi predsednik 
občinske kulturne zveze, je ob tem predstavil 

stališče kulturnih društev. »Težko govorimo o 
širitvi, ampak gre za spremembo dejavnosti. 
Oziroma kot je nekdo pripomnil – na 'fičota' 
priklapljamo traktorsko prikolico,« se je sli-
kovito izrazil o priključitvi enajstih kulturnih 
društev zavodu. Prepričani pa so, je dejal, da bi 
bilo mogoče mnoge pomisleke odpraviti z do-
bro organizacijo sveta zavoda in delom direk-
torja. Zato so predlagali, da se spremeni sestava 
sveta zavoda, v katerem bi bilo namesto pred-
videnih sedmih članov, med katerimi je tudi 
predstavnik kulturnikov, devet članov. Tako 
naj bi svet zavoda sestavljali trije predstavniki 
ustanovitelja, trije predstavniki kulture, dva 
mladine in predstavnik zaposlenih. S tem se 
je strinjal tudi župan Stanislav Žagar, ki je ob 
tem še poudaril, da je pomembno, da delujejo 
usklajeno in se dogovarjajo.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Širijo dejavnost dveh zavodov
Zavodu za šport in prireditve naj bi v prihodnje pripojili še področje turizma, mladinskemu centru 

pa področje kulture in kulturne dediščine.

Mladinskemu centru naj bi po novem pripojili še 
področje kulture in kulturne dediščine.

Občani, ki so se znašli v stiski, lahko pri 
občini zaprosijo za denarno pomoč v višini 
dvesto evrov. S tem jim poskušajo pomagati 
premostiti trenutno materialno ogroženost, v 
kateri so se znašli recimo zaradi porasta ogre-
valnih stroškov, nenadne izgube trajnejšega 
vira prejemkov, nujnega popravila v stanova-
nju, zdravstvenih težav ali smrti družinskega 
člana, prisilne izselitve in podobno. »Glede 
na stopnjo ogroženosti lahko vlagatelj z več 
družinskimi člani to pomoč prejme večkrat 
na leto, posameznikom pa pomoč praviloma 
dodelimo enkrat na leto,« so pojasnili pri ob-
čini. Materialno ogroženost občana oziroma 
njegove družine izračunajo na podlagi pre-
jemkov obeh partnerjev v zadnjih treh me-
secih. Informativni izračun cenzusov, ki jih 
vlagatelj in njegovi družinski člani ne smejo 
preseči, so navedeni v tabeli. M. R.

Pomagajo premostiti denarne 
težave

cenzus  
v evrih

prva odrasla oseba ali samska oseba, ki je v institucionalnem varstvu 390,00

prva odrasla oseba ali samska oseba, delovno aktivna od 60 do 128 ur/mesec 499,20

prva odrasla oseba ali  samska oseba, delovno aktivna nad 128 ur/mesec 608,40

zakonec ali druga odrasla oseba 195,00

samska oseba, trajno nezaposljiva/ nezmožna za delo ali starejša od 63 let (ž) in od 65 let (m), živi z drugimi 312,00

samska oseba med 18. in 26. letom, s stalnim ali dejanskim prebivališčem pri starših,  prijavljena na zrsz 273,00

zakonec in druga odrasla oseba, delovno aktivna od 60 do 128 ur/mesec 249,60

zakonec in druga odrasla oseba, delovno aktivna nad 128 ur/mesec 304,20

najstarejši otrok s statusom dijaka 386,10

vsak naslednji otrok s statusom dijaka 347,10

najstarejši otrok brez statusa dijaka - predšolski, učenec, študent do 26. leta 312,00

vsak naslednji otrok brez statusa dijaka - predšolski, učenec, študent 273,00

dodatek za vsakega otroka v enostarševski družini  39,00

Kot informacijo strankam v postopku objavljamo informativni izračun cenzusov po Odloku o denarnih pomočeh v Občini 
Medvode (Uradni list Republike Slovenije, št. 103/11), ki jih vlagatelj in njegovi družinski člani ne smejo preseči (gre za 
povprečen mesečni neto dohodek vlagatelja in njegovih družinskih članov skupaj v zadnjih treh mesecih):
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Z omenjenim odlokom prodajo blaga zunaj 
prodajaln dovoljujejo na celotnem območju ob-
čine, če trgovec pridobi pisno soglasje lastnika 
ali pooblaščenega upravljavca prostora, na ka-
terem prodaja blago. Obenem to prodajo dovo-
ljujejo na tržnem prostoru ob Medvoški cesti. 
To so dopolnili s pravilnikom o tržnem redu, 
ki se po besedah vodje občinske uprave Vanje 
Debeljak nanaša na organizacijo in delovanje 
tržnice, ki se je oblikovala zaradi potreb kme-
tov in drugih, ki želijo prodajati svoje pridelke 
in izdelke. »S tem skušamo vzpostaviti dolo-
čena minimalna pravila, ki služijo za vzdržno 
delovanje prodajalcev na tem prostoru.«

Pravilnik tako med drugim določa lokacijo 
in obratovalni čas tržnice, pravice in dolžno-
sti upravljavca in prodajalcev, seznam blaga, s 
katerim se trguje, ter način vzdrževanja reda 
in čistoče. Z zakupnino, ki jo bodo zaraču-
navali uporabnikom, pa naj bi ustvarjali tudi 
prihodek, ki bo služil izboljšanju urejenosti 
prostora. Nekateri svetniki so ob tem izposta-
vili, da bi morali na tržnici prednost nameniti 
predvsem domačim pridelkom in izdelkom. 
Stanko Okoliš je poudaril, da bi morala to biti 
predvsem kmetijska tržnica. Župan Stanislav 
Žagar je pojasnil, da je ponudba na tržnici ta 
čas tako ali tako omejena tudi zaradi prostor-
skih omejitev, čeprav se za prodajo na tržni-
ci zanima veliko ljudi. Štefan Čebašek se je 
strinjal, da naj bi na tržnici ponujali predvsem 
domačo hrano. »Skrajni čas je, da ponudimo 
nekaj svežega, kar pridelamo doma,« je dejal 
in dodal, da pa se kljub temu ne bi omejeval 
zgolj na kmetijsko tržnico, saj ljudje na tržni-

co prihajajo z različnimi interesi. Bi pa bilo po 
njegovem smiselno ločiti prostor, na katerem 
bi prodajali zgolj pridelke in izdelke domačega 
porekla. »Upam, da bomo dobili tržnico, kot 
si jo Medvodčani zaslužijo.« Po njegovem bi 
bilo treba poskrbeti tudi za varnost kupcev in 
tehnologijo dovoza blaga na tržnico. Na to je 
opozorila tudi Darinka Verovšek. »Ta čas tam 

vlada prometni kaos,« je poudarila in dodala, 
da bi morali ustrezno poskrbeti tudi za parkirna 
mesta. Zato je pozdravila namero, da se ta del 
mestnega jedra uredi, in izrazila upanje, da bo 
urejen tudi takrat, ko ne bo tržni dan. Marjeta 
Jamnik je ob tem še dodala, naj poskrbijo, da 
se tržnica ne bo spremenila v kramarski sejem.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Prednost domačim proizvodom
Svetniki so sprejeli dopolnjen osnutek odloka o določitvi pogojev za prodajo blaga zunaj prodajaln in osnutek 

pravilnika o tržnem redu.

Pri občini so podrobneje določili pogoje za prodajo blaga zunaj prodajaln, tudi na tržnici.

»Doslej smo sodelovali že z mnogimi mesti. Predvsem v času našega 
predsedovanja Evropski uniji je za Slovenijo vladalo veliko zanimanje 
in takrat smo se prvič srečali tudi s predstavniki srednjeveškega mesta 
Crest, ki so bili zelo zavzeti za sodelovanje,« je razložil župan Stanislav 
Žagar. Prav tako pa so z njihovo občino navezali stike predstavniki občin 
iz držav, ki še niso članice Evropske unije, med njimi občina Zaječar. S 
tema dvema občinama naj bi zato po podpisu sporazuma o mednarodnem 
sodelovanju in pobratenju tudi formalno sodelovali, je pojasnil župan.

Mesto Crest leži v zaledju francoskih Alp in ima okrog deset tisoč 
prebivalcev. »V dveh medvoških šolah se kot izbirni predmet pouču-
je tudi francoščina, zato so se kmalu po obisku francoske delegacije 
vzpostavili stiki med našima in njihovo osnovno šolo, ki jih še vedno 
ohranjajo,« je pojasnil župan. Prijateljske odnose so navezali tudi z 
gasilci in kulturnimi društvi. Mestna občina Zaječar, ki leži na tro-
meji Srbije, Bolgarije in Romunije, pa šteje 65 tisoč prebivalcev. Prva 
pobuda za sodelovanje je z njihove strani po županovih besedah prišla 
že leta 2007, ko so jih povabili na obisk ob občinskem prazniku. Tudi 
njihova delegacija je doslej že dvakrat obiskala Medvode. »Dosedanje 
sodelovanje je pokazalo, da bi uradno pobratenje vodilo k še boljšemu 

sodelovanju in izmenjavi izkušenj, ponuja pa tudi možnost sodelovanja 
na gospodarskem področju,« je poudaril župan.

Večina svetnikov je namero o pobratenju sprejela z naklonjenostjo, Na-
taša Predalič pa je podvomila, kaj bi lahko občina imela od sodelovanja 
z Zajčarjem, saj naj bi bili s tem povezani tudi stroški. Župan je te pomi-
sleke zavrnil z besedami, da bi bilo verjetno težko iskati koristi od neke 
kulturne predstave recimo. V sodelovanju z mestom v Srbiji, ki je nekoč 
predstavljala del naše skupne države, je še dodal, vidi veliko zanimivega. 
Tudi Saša Ciglar se je strinjal, da ni smiselno govoriti o »izplenu« take-
ga sodelovanja, čeprav ne gre samo za kulturne naveze, ampak splošno 
sodelovanje, ki bo v korist obema občinama. Tudi Dragan Djukić veliko 
možnosti za sodelovanje vidi ne le na kulturnem, ampak recimo še na 
gospodarskem in kmetijskem področju. Tomaž Mis je ob tem poudaril, 
da je delegacija iz Zaječarja ob obisku v Medvodah veliko zanimanja 
pokazala zlasti za kmetijstvo, nezanemarljivo pa se mu zdi tudi to, da je 
Zaječar precej večja občina kot Medvode. Jelena Aleksić pa je poudarila, 
da so države zahodnega Balkana zunanjepolitična prioriteta naše države, 
zato ne vidi razloga, zakaj se ne bi pobratili tudi s to občino.

Mateja Rant

Sodelovali bodo tudi formalno
Občinski svetniki so soglašali s podpisom sporazuma o nameri pobratenja 

s francoskim mestom Crest in srbskim Zaječarjem.
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Na zadnji seji so občinski svetniki obrav-
navali tudi spremembe odloka o ustano-
vitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Vrtec Medvode, v kateri so navedli 
še dve na novo odprti enoti. Na tej podlagi 
bo lahko Vrtec Medvode predlagal vpis 
teh dveh enot v razvid pri pristojnem mi-
nistrstvu. V sedanjem odloku je namreč 
navedenih zgolj pet enot, to so Ostržek, 
Medvoška, Pirniče, Preska in Smlednik, 
po novem pa so dodali še enoto na Senici, 
ki so jo odprli v letu 2008, in enoto v Sori, 
ki deluje od leta 2011. M. R.

Dodali dve enoti vrtca

Katere so prednostne naloge, ki ste si jih 
zastavili v prihodnjem štiriletnem mandatu?

»Letošnje leto bo precej specifično zaradi 
načrtovane združitve področja turizma s po-
dročjem športa v zavod za šport, turizem in 
prireditve. Zaradi tega sem posebej zastavil 
program za to leto, v letih od 2014 do 2016 pa 
se bomo trudili, da bomo kot zveza obdržali 
naše prireditve in zagotovili njihovo financira-
nje. Med najpomembnejšimi je prireditev Moja 
dežela – lepa in gostoljubna, ki jo bomo letos iz-
peljali sedemnajstič, prav tako bomo še vedno 
organizirali čistilne akcije in skrbeli za gradiva 
društev. Doslej smo namreč vedno mi zagotav-
ljali ponatise katalogov, lahko pa, da bo za to 
v prihodnje skrbel zavod. Še vedno pa bomo 
povezovalni člen z društvi in to vlogo bomo 
ohranjali tudi v prihodnje. Turistično informa-
cijski center pa ne bo več v naši pristojnosti.«

Kako torej v turistični zvezi gledate na 
pripojitev turizma zavodu za šport in pri-
reditve?

»Zelo pozitivno. To, da prostovoljna organi-
zacija vodi turistični biro, niti ni logično. To 
mora biti naloga nekoga, ki bo zaposlen v zavo-
du. Ta čas namreč mi skrbimo za celotno pro-
mocijo občine. Kot zveza bomo še naprej lahko 
delovali na enak način, edino malo bolj se bo 
treba boriti za sredstva, ne bomo pa se ukvarjali 
z vodenjem celotne promocije turizma v občini 
in izdelavo promocijskega materiala.«

To je verjetno tudi preveč pričakovati od 
organizacije, katere članstvo temelji na pro-
stovoljstvu?

»Menim, da je prav, da to delo nekdo opravlja 
profesionalno.«

Vi pa se boste osredotočili na organizacijo 
prireditev in sodelovanje z društvi …

»Še vedno se bomo trudili pomagati društ-
vom, če bo to le mogoče. Prav tako pa bo ena 
naših glavnih nalog sodelovanje z zavodom pri 
snovanju in organizaciji prireditev.«

Kako ste si torej konkretno zamislili pro-
gram za letos in preostanek mandata, ko 
naj bi področje turizma prenesli na zavod 
za šport in prireditve?

»Za letos smo program zastavili klasično, 
se pravi da imamo še vedno v rokah vse za-
deve glede priprave promocijskega materiala 
in prireditev, tudi za delovanje zveze se ne bo 
nič spremenilo. Kljub temu da so nam zaradi 
varčevanja vzeli določena sredstva, bomo še 
razširili našo ponudbo, saj bomo letošnjim pri-
reditvam dodali miklavževanje oziroma prižig 
prazničnih luči, česar v Medvodah ni bilo že 
nekaj let.«

Koliko sredstev so letos pri občini namenili 
za delovanje turistične zveze?

»Minula leta smo razpolagali s 40 tisoč evri, 
letos pa imamo na voljo 35 tisoč evrov.«

A kot pravite, program zaradi tega ne bo 
okrnjen?

»Program bo ostal enak, ne bomo pa si mogli 
privoščiti večjih stroškov, recimo ponatisa pro-
mocijskega materiala. Nimamo denarja za po-
natis zemljevida občine, ki smo ga izdali pred 
dvema letoma, pa ponatisa občinskega katalo-
ga. Zato smo že poslali dopis na občino, če bi 
nam lahko zagotovili dodatna sredstva za to.«

Kaj vam na začetku novega mandata pred-
stavlja največji izziv, tudi na podlagi doseda-
njih izkušenj vodenja zveze?

»Omogočiti čim bolj gladek prehod celotnega 
poslovanja v zavod. Kljub temu da je tega ne-
katere strah, pa se za društva načeloma ne bo 
nič spremenilo. Denarja naj bi bilo enako, za 
financiranje naj bi še vedno skrbela občina.«

Vas torej ta prehod ne skrbi?
»Ne, ker smo vse pomembne stvari dorekli, 

tako z občinsko upravo kot zavodom in turistič-
nim birojem. S prvim januarjem prihodnje leto 
naj bi nekdo v zavodu prevzel področje turizma 
in že danes vemo, kaj bodo njegove naloge.«

Večkrat je slišati, da Medvode niso prepo-
znavne kot turistična občina. Bo v okviru 
zavoda mogoče več storiti tudi na tem po-
dročju?

»Turizem se največkrat meri po nočitvah, v 
Medvodah pa imamo zelo malo prenočitvenih 
kapacitet. Za kaj takega rabimo investitorje in 
v okviru zavoda bi lahko lažje prišli do nekega 
javno zasebnega partnerstva, kar bi omogočilo 
gradnjo teh kapacitet. Lažje bo tudi kandidirati 
na raznih razpisih, saj se kot prostovoljci nima-
mo časa ukvarjati s tem.«

Kje so torej največje priložnosti na podro-
čju turizma v občini?

»Ko sem nastopil prvi mandat kot predsednik 
zveze, sem želel predvsem okrepiti oblikovanje 
blagovnih znamk, kot so recimo Zbilje, Polho-
grajci in podobno. Prizadevali smo si za popu-
larizacijo pohodništva, kar nam je v neki meri 
tudi uspelo, a kot zveza nismo mogli načrtovati 
večletnih projektov. V okviru zavoda bo to bist-
veno lažje.«

Mateja Rant

Ostali bodo vezni člen z društvi
Na volilni skupščini v marcu so vodenje Turistične zveze Medvode tudi v prihodnjih štirih letih zaupali 

dosedanjemu predsedniku Juretu Galičiču.

Jure Galičič ob predstavitvi kulinaričnega kataloga 
Medvod, ki so ga izdali pred kratkim.

V občini so v minulih letih ob gradnji posameznih naselij, ki so oddaljeni od javnega sis-
tema, zgradili tudi lokalne sisteme odvajanja komunalne odpadne vode. Ti niso vključeni 
v centralni sistem z odvajanjem na čistilno napravo v Zalogu, ampak ima sistem lokalno 
čistilno napravo, pri čemer se je pojavil problem njihovega upravljanja.

V občini, je pojasnil župan Stanislav Žagar, sta ta čas dve taki čistilni napravi. Koncesionar, 
javno podjetje Vodovod – kanalizacija Ljubljana, pa ju noče sprejeti v upravljanje, ker naj ne bi 
ustrezali normativom, ki jih uporabljajo pri svojem delu. Zato so pri občinski upravi pripravili 
spremembe odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode, s katerim bi 
omogočili, da bi v prehodnem obdobju do uskladitve z normativi ti čistilni napravi v upravljanje 
prevzel drug izvajalec. Razmere, je pojasnil župan, so namreč že nevzdržne, saj čistilnih naprav 
nihče ne vzdržuje. Odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode, je ob tem pojasnila vodja ob-
činske uprave Vanja Debeljak, je obvezna javna služba, ki naj bi se opravljala preko javnega podje-
tja ali s podelitvijo koncesije oziroma to prevzame občina z ustanovitvijo režijskega obrata. M. R.

Želijo najti upravljavca
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Občinski svetniki so na zadnji seji sprejeli tudi letošnji letni program 
športa v občini, ki opredeljuje namen porabe proračunskih sredstev, ki 
jih je občina namenila za programe športa, ki so v javnem interesu. V 
proračunu so letos za to predvideli 190 tisoč evrov. Del sredstev namenijo 
stalnim programom športa, večji del pa za sofinanciranje programov, ki 
jih izvajajo zainteresirani izvajalci s sedežem v občini, je razložila vodja 
oddelka za družbene dejavnosti Tatjana Komac. 

Na razpisu bodo tako razdelili 131 tisoč evrov, od tega bodo največ de-
narja, dobrih 75 tisoč evrov, namenili za programe športne vzgoje otrok 
in mladine. Za kakovostni šport je predvidenih skoraj 33 tisoč evrov, 
1300 evrov za vrhunski šport, 13 tisoč evrov pa še za razvojne in strokov-
ne naloge v športu, pri čemer gre največji delež, dobrih šest tisoč evrov za 
športne prireditve, skoraj pet tisoč evrov pa še za delovanje športnih dru-
štev in zvez. Za športno rekreacijo so namenili skoraj osem tisoč evrov. 
Ob tem je svetnik Dušan Brekič opozoril na dejstvo, da so se sredstva, 
ki jih bodo za športno rekreacijo razdelili na razpisu, v primerjavi z lani 
zmanjšala za osem odstotkov. »Zlasti so se znižala sredstva za rekreacijo 
starejših, kar za 24 odstotkov.« Tudi Marija Tome je pozvala pristojne, 
naj razmislijo, kako bi starejši prišli do cenejše rekreacije in jim tudi 

tako omogočili, da bi čim dlje ostali aktivni in zdravi. Direktor zavoda 
za šport in prireditve Sašo Bratuš je pojasnil, da so se sredstva znižala za 
vse programe, ki jih sofinancirajo na razpisu, kar se odraža tudi v letnem 
programu športa oziroma pri razdelitvi sredstev. »Športna rekreacija je 
eden najbolj množičnih programov, a to je tudi panoga, za katero naj bi 
udeleženci sami več prispevali kot občina. Občina namreč več kot za 
druge programe prvenstveno namenja športu otrok in mladine.«

Svetnik Stanko Okoliš pa je izpostavil problem dodatnih sredstev, 
ki se jih namenja za pripravo poligona za tek na smučeh. Kljub temu, 
je poudaril, pa kakšnega velikega dobička od prodanih vstopnic ni, 
zato se je vprašal o upravičenosti tega. Sašo Bratuš je pojasnil, da so 
obratovalni stroški v nordijskem centru Bonovec odvisni od vremen-
skih razmer. Sofinanciranje takega objekta s strani občine je zato po 
njegovih besedah nujno, kajti samo s prodajo vstopnic tega ne bi mogli 
pokriti, saj je poligon tudi prostorsko omejen. »Sicer bi bile vstop-
nice ekstremno drage,« je opozoril. Z danimi sredstvi, je še dodal, 
poskušajo narediti čim več, tako da je že opazen napredek pri obisku 
nordijskega centra.

Mateja Rant

Največ denarja za šport mladih
Za programe športa, ki so jih opredelili v letnem programu, so letos v občinskem proračunu zagotovili 190 

tisoč evrov, od tega jih bodo 131 tisoč evrov razdelili preko razpisa.

Priznanje za Vrtec 
Medvode

Vrtec Medvode je med letošnjimi pre-
jemniki priznanja Q-VIZ 2013, ki ga 
Planet GV podeljuje vzgojno-izobraže-
valnim zavodom z družbeno odgovorno 
vizijo. Namen priznanja, je pojasnila 
ravnateljica Vrtca Medvode Romana 
Epih, je predstaviti vzgojno-izobraže-
valne zavode, ki se sistematično trudi-
jo izboljšati kakovost svojih storitev, 
obenem pa jih spodbuditi k nadaljnjim 
projektom posodobitve dela in opreme 
v teh ustanovah. Vrtec Medvode, je ob 
tem dodala Romana Epih, odlikuje vi-
soka raven družbene odgovornosti, skrb 
za izobraževanje zaposlenih, prijaznost 
do zaposlenih in strank ter skrb za dobre 
odnose znotraj in zunaj zavoda. M. R.

Nov urnik odvoza odpadkov je začel veljati s 
prvim aprilom. Po novem tako preostanek od-
padkov in embalažo na območju pretežno indi-
vidualnih hiš in v primestnih občinah odvaža-
jo na tri tedne. Obenem so v Snagi spremenili 
tudi obračun teh storitev v skladu z nacionalno 
zakonodajo in občinskimi odloki, ki urejajo 
ravnanje s komunalnimi odpadki. »Uskladitev 
obračuna z novo metodologijo prinaša tudi pri-
lagoditev stroška ravnanja z odpadki, ki ga pla-

čajo uporabniki. Povprečni mesečni strošek na 
gospodinjstvo bo po novem za en evro višji od 
sedanjega in bo znašal 9,59 evra,« so pojasnili 
v Snagi. Glavni namen vseh teh sprememb, so 
še dodali, je zagotoviti večje količine ločeno 
zbranih odpadkov, vpeljati do uporabnika pri-
jazen sistem in izpolniti zahtevo, da je treba do 
leta 2020 reciklirati vsaj polovico zbranih ko-
munalnih odpadkov. 

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Snaga z novim urnikom odvozov
Zaradi novega načina obračuna storitev se bodo tudi nekoliko povišale 

cene odvoza odpadkov.

Preostanek odpadkov in embalažo po novem odvažajo na tri tedne.

HITRO IN KAKOVOSTNO  
ČIŠČENJE VSEH VRST TEKSTILIJ
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Prijavite se na brezpla›no obveˆ›anje po e-poˆti ali 
SMS sporo›ilih.  

Obiˆ›ite naˆo spletno stran www.komunala-kranj.si in izpolnite 
obrazec "Prijava na obvestila".

Vaˆo prijavo lahko sporo›ite tudi na info@komunala-kranj.si 
ali pisno na naslov Komunala Kranj, d.o.o., Ulica Mirka 
Vadnova 1, 4000 Kranj.

VABILO NA BREZPLAČNO PREDAVANJE
Vabimo vas, da se v sredo, 17. 04. 2013, od 17.00 do 18.30 v Kulturnem domu 
Medvode, Cesta ob Sori 13, Medvode, udeležite brezplačnih predavanj na temo

UČINKOVITA RABA ENERGIJE IN OBNOVLJIVI VIRI ENERGIJE

17.00 – 17.05  Predstavitev Lokalnega energetskega koncepta Občine Medvode
17.05 – 17.10 Delovanje energetsko svetovalne pisarne 
17.10 – 17.30 Energetska sanacija objekta
17.30 – 17.50  Možnost pridobivanja nepovratnih sredstev na področju činkovite 

rabe energije in obnovljivih virov energije
17.50 – 18.10  Koriščenje obnovljivih virov energije – energije sonca; termo 

solarni sistem za pripravo tople vode in fotovoltaični sistemi za 
proizvodnjo električne energije

18.10 – 18.30 Razprava in zaključek

Cilji predavanj so:
–  S praktičnimi primeri predstaviti smiselnost pristopa k energetski sanaciji ali gradnji in 

prenovi objektov zaradi učinkovite rabe energije v stavbah ter izzivi, ki se pri tem pojav-
ljajo pri zasnovi stavb ter uporabi materialov in sistemov.

–  Predstaviti sodobne sisteme za zagotavljanje kvalitetnih in primernih energetskih siste-
mov in ugodja v stavbah.

–  Predstaviti možnosti pridobivanja nepovratnih in drugih virov financiranja.

Komu je predavanje namenjeno:
–  fizičnim osebam, lastnikom objektov, ki želijo zmanjšati energetsko potratnost 

objektov, v katerih bivajo, pri tem pa potrebujejo nasvet ali napotek pri izvedbi 
in možni pridobitvi ustreznih finančnih sredstev;

–  predstavnikom pravnih oseb, z namenom izboljšati energetsko učinkovitost 
podjetij in s tem zmanjšati stroške v podjetjih.

Predavatelji:
ŠLIBAR INŽENIRING svetovanje, d. o. o., – energetski upravljavec v Občini Medvode
ENVIRODUAL, d. o. o. – izdelovalec Lokalnega energetskega koncepta Občine Medvode

Vljudno vabljeni!                                                                                        Občina Medvode

OBČINA MEDVODE, 
Cesta komandanta Staneta 12, 
Medvode,

OBVEŠČA

da je v Uradnem listu RS, št. 29  
z dne 5. 4. 2013, za sofinanciranje  
v letu 2013 objavila javni razpis  
za sofinanciranje programov športa 
2013.

Javni razpis in razpisna dokumentacija 
sta objavljena na spletni strani Občine 
Medvode www.medvode.si 

Zadnji dan za prijavo na javni razpis je 
22. april 2013. 
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Društvo Partizan Medvode pristopa k ZBIRANJU PONUDB ZA 
ODDAJO BRUNARICE NA OSOLNIKU v najem od 1. 6. 2013 
dalje. Pisna vloga naj vsebuje osebne podatke, podatke o vzrokih 
za odločitev in ponudbo o mesečni najemnini. 

Vlogo je potrebno poslati v zaprti kuverti s pripisom  
RAZPIS OSOLNIK na: 
PARTIZAN MEDVODE, Cesta ob Sori 15, 1215 Medvode. 

Rok za oddajo vloge je 20. 4. 2013. Ostale informacije dobite v 
času uradnih ur:  vsak četrtek med 19.00 in 20.00 uro osebno ali 
po telefonu 059 714 428.

PARTIZAN MEDVODE, DRUŠTVO ZA ŠPORT, REKREACIJO IN ŠPORTNO VZGOJO, Cesta ob Sori 15, 1215 Medvode

»Glavna naloga bo tudi v priho-
dnje krepiti prostovoljstvo za delo 
s starejšimi in pridobiti še nove 
prostovoljce, kar je dolgoročni 
projekt. Motivacija za prostovolj-
stvo namreč upada, saj se mnogi 
bojijo vezanosti, ki jo tako delo 
zahteva. Starejši namreč rabijo 
pomoč vsak dan,« je svoj glavni 
cilj v prihodnjih štirih letih iz-
postavila Marija Tome. Obenem 
si bodo prizadevali, je še dodala, 
da bi v društvu prišli do večjih in 
bolj funkcionalnih prostorov. »Žu-
pan je to našo potrebo sprejel in v 
okviru prizidka, ki ga načrtujejo 
pri kulturnem domu, naj bi nove 
prostore zagotovili tudi našemu 
društvu.«

V društvu se bodo po besedah 
Marije Tome tudi v prihodnje 
trudili starejšim ponuditi najra-
zličnejše dejavnosti, kot so ročna 
dela, športne aktivnosti, planinar-
jenje in izleti. »Lani smo na novo 
vpeljali tudi tečaj padcev, ki je na-
letel na zelo dober odziv. Izvajata 
ga dva mentorja z inštituta Antona 
Trstenjaka, obiskuje pa ga okrog 
15 starejših. Srečevali smo se vsa-
kih štirinajst dni, letos pa se bomo 

verjetno malo manj pogosto,« je 
razložila in dodala, da so se tečaji 
izkazali za zelo koristne. Izhajali 
so namreč iz tega, da se največ 
padcev, in to s hudimi posledica-
mi, zgodi v domačem okolju, kjer 
so ljudje prepričani, da se jim ne 
more nič zgoditi, ker so vsega na-
vajeni. »A hitro pride do tega, da 

spregledaš stopnico, se spotakneš 
ob zavihan rob preproge ali kaj po-
dobnega. Zato si vsakič izberemo 
konkretno temo in se o tem pogo-
varjamo, ob tem pa se tudi nasme-
jemo kakšni naši prigodi.« Lani 
so pod okriljem zveze društev za 
socialno gerontologijo oblikovali 
tudi pogovorno skupino Rožice, 
ki ta čas šteje osem članov. »Gre 
za prostovoljno druženje pod vod-
stvom socialne delavke Danijele 
Gutič. Vsakič si izberemo neko 
temo in na podlagi tega steče po-
govor, v okviru katerega se včasih 
vračamo tudi v otroštvo in iščemo 
razloge za sedanje ravnanje. Pogo-
sto tako zaidemo v pogovore, ki so 
tudi zaupne narave,« je razložila 
Marija Tome. 

Medvoško društvo upokojencev, 
je še pojasnila Marija Tome, ima 
ta čas okrog 1200 članov in skoraj 
vsak aktivno sodeluje na kakšnem 

področju. »Samo pohodov in iz-
letov se je lani udeležilo okrog 
petsto naših članov.« Kljub temu 
opažajo, je še dodala Marija Tome, 
da se jim zadnja leta na izletih vsa-
kič pridruži manj članov. Razloge 
za to vidi tudi v vse večji finančni 
stiski, s katero se vse pogosteje sre-
čujejo starejši. Za posamezen izlet 
je namreč treba odšteti od trideset 
do štirideset evrov, česar marsikdo 
ne zmore več. Zaradi tega je zato 
verjetno še kako dobrodošla njiho-
va vsakoletna prireditev Podarim 
dobim, ki jo pripravijo v maju in 
septembru. Tako bo tudi letos, če-
prav so se tokrat odločili, da bodo v 
maju poudarek namenili predvsem 
izmenjavi šolskih potrebščin, saj se 
zavedajo, da tudi družine s šoloob-
veznimi otroki vse težje shajajo iz 
meseca v mesec.

Mateja Rant,  
foto: Peter Košenina

Želijo si novih prostorov
Sredi marca so se na občnem zboru zbrali člani Društva upokojencev Medvode, ki so za svojo predsednico 

znova potrdili Marijo Tome, ki je društvo vodila že minula štiri leta.

Marija Tome

Člani društva upokojencev Medvode so se marca zbrali na občnem zboru.

ČIŠČENJE IN SANACIJA 
KANALIZACIJE
Bojan Zajec s.p., Verje 31, 1215 Medvode
T: 041 226 825, 01 3621 372, E: bojan.zajec@siol.net

KONKURENČNE CENE

čiščenje gošč in muljev iz greznic in malih čistilnih naprav
ugotavljanje napak pri delovanju in sanacija kanalizacije 
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Zupanc Matjaž s.p.
Zg. Pirniče 45 b, 1215 Medvode
tel.: 01/3621379, fax: 01/3621425
GSM: 041/646487
e-pošta: instalacije.zupanc@siol.net

OGREVANJE, SOLARNA TEHNIKA, TOPLOTNE ČRPALKE

M
S

 P
LU

S
, d

.o
.o

.,
 D

ol
 6

, M
ed

vo
de

Združenje bi želeli pomladiti
Na volilni skupščini Združenja borcev za vrednote narodnoosvobodilnega boja Medvode  

so za predsednika ponovno izvolili Vladimirja Bertonclja.

Med društvi v Medvodah ima po besedah Vla-
dimirja Bertonclja prav njihovo združenje naj-
starejše članstvo. Od 224 članov jih je namreč 
kar sto starejših od 85 let. Tudi sam je pri 82 letih 
z oklevanjem sprejel še en štiriletni mandat na 
čelu združenja, ob tem pa bi rad čimprej našel 
mlajšega naslednika. Zato se bo trudil v prihod-
nje za delo v združenju navdušiti tudi mlade.

Zanimanje pri mladih med drugim poskušajo 
vzbuditi s kvizom za osnovnošolce, prek ka-
terega spoznavajo ljudi, kraje in dogodke med 
drugo svetovno vojno v Medvodah. Mlade pa bi 
radi v svoje vrste privabili tudi prek novega za-
voda, v okviru katerega naj bi združili mladino 
in kulturo. »V zavod namreč želimo vključiti 
tudi naše združenje, a to je še stvar dogovora 
z občino kot ustanoviteljico,« je razložil Ber-
toncelj. Tako bi lahko po njegovih besedah re-
šili tudi odprta vprašanja na področju kulturne 
dediščine, ki obsega spomenike in spominska 
znamenja, vezana na čas druge svetovne vojne. 
Zato naj bi še letos poskušali izdelati vsaj pro-
jekt premestitve vseh spominskih znamenj, ki 
so ta čas raztresena po občini, na dve lokaciji. 
Po oceni Vladimirja Bertonclja jih je okrog 70, 
večina pa jih je v zasebni lasti. Letos načrtuje-
jo še postavitev dveh novih spominskih zna-
menj, in sicer na partizanskih tiskarnah, ki sta 
delovali v dolini Ločnice, Trilof in Donas. »V 
tiskarni Trilof so leta 1944 ob stoletnici prvega 
izida naredili celo ponatis Prešernove Zdravlji-
ce,« je poudaril Bertoncelj. 

Med nujnimi nalogami, ki jih čakajo v novem 
štiriletnem mandatu, je Bertoncelj izpostavil še 
prenovo rojstne hiše Franca Rozmana Staneta 
v Spodnjih Pirničah. »Tako temelji kot strešna 
konstrukcija so že nujno potrebni obnove. Po 
ocenah naj bi za to potrebovali okrog 16 tisoč 
evrov.« Že lani pa so zastavili še en pomemben 
projekt, je dejal Bertoncelj, in sicer evidentira-
nje vsega gradiva iz obdobja NOB. »To želimo 

ohranjati na način, kot to zahteva stroka. Zato 
smo Medvodčane pozvali, naj nam te dokumen-
te odstopijo za hranjenje v arhivu, ki ga bomo 
uredili v prostorih krajevne skupnosti Pirniče.« 
Združenje, je ob tem potožil Bertoncelj, namreč 
nima lastnih prostorov. Prav pridobitev prosto-
ra, kjer bi se srečevali, je zato tudi ena od nalog, 
ki jih še čakajo v prihodnosti. 

Mateja Rant, foto: Gorazd Kavčič

Marca je bila volilna skupščina Združenja borcev za vrednote narodnoosvobodilnega boja Medvode.

V spomin na komandanta Staneta
Ob 102. obletnici rojstva Franca Rozmana Staneta so konec 

marca pri njegovi rojstni hiši v Spodnjih Pirničah pripravili spo-
minsko slovesnost. Prireditev je pripravila krajevna organizacija 
Združenja borcev za vrednote NOB Pirniče ob podpori Združenja 
borcev za vrednote NOB Medvode. Slavnostna govornica je bila 
predsednica Ustanove Franca Rozmana Staneta Vika Potočnik, ki 
je skupaj s tajnikom Združenja borcev za vrednote NOB Slovenije 
Mitjo Klavoro položila tudi venec ob spomeniku Franca Rozmana 
Staneta. Spominske slovesnosti se je udeležila še Zora Konjajev, ki 
je oskrbela ranjenega Franca Rozmana Staneta in bila prisotna pri 
njegovi operaciji. M. R., foto: TVM
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KOMUNALNA INFRASTRUKTURA 
 biološke ~istilne naprave,
 cisterne za vodo, deževnico in razli~ne 

kemikalije (kurilno olje, nafta, AdBlue..),
 lovilci olj in maš~ob,
 vodohrani,
 ~rpališ~a,
 jaški (revizijski, vodovodni, armaturni...).

BARVE IN RAZPR[ILCI 
 osnovna zaš~ita lesa,
 vremenska zaš~ita lesa,
 protipožarna zaš~ita lesa,
 izdelki proti pokanju lesa,
 antikorozijski premazi,
 tehni~ni razpršilci.

Alpska cesta 43, 4248 Lesce, Slovenija
telefon: 04 531 70 70
e-po{ta: info@regeneracija.si

www.regeneracija.si

Omenjena skupina deluje neprekinjeno že 
več kot trideset let, to je skoraj od nastanka 
društva upokojencev v Medvodah. Tokrat so 
v medvoški knjižnici razstavile najrazličnej-
ša pletena oblačila, dodale pa so tudi pletene 
igrače in celo nakit. »To smo letos prikazali 
prvič. Izdelan je s posebno tehniko polstenja, 
s katero oblikuješ volnene nitke,« je razložila 
predsednica medvoškega društva upokojen-
cev Marija Tome. 

O izdelkih, ki so jih razstavile, največ pove 
že sam naslov razstave, je dejala mentorica 
ustvarjalnih delavnic Majda Tratar. Na ogled 
so bile pletene kape, šali, rokavice, nogavice, 
krila in jopice. Vsako leto, je dodala, splete-
jo tudi približno dvesto copatk za medvoške 

novorojenčke in nekaj so jih izbrale tudi za 
razstavo. Sodelovalo je vseh 26 članic sku-
pine, ki so vso zimo pridno pletle. V to so 
vložile toliko ur, je dejala Majda Tratar, da 
jih ne morejo niti nočejo prešteti. »Vse smo 
se trudile po svojih najboljši močeh in poka-
zale, kaj znamo in zmoremo. Vsak izdelek je 
unikat in na vsakega smo ponosne.« Na prvi 
pogled, je dejala, pletenje ne zahteva veliko 
napora, zato je treba poudariti, je dodala, da 
pletenje pomeni ure in ure zbranega dela, 
štetja zank in vrst, krojenja in oblikovanja 
izdelka ter na koncu tudi skrb za vzdrževanje 
pletenine. »Zato so poleg veselja do ročnega 
dela potrebna tudi fizična vzdržljivost, um-
ska zbranost in motorične sposobnosti.« Prav 

to pa je tisto, je poudarila Majda Tratar, kar 
jih ohranja zdrave in zadovoljne skozi vsa 
živ ljenjska obdobja. »Nagrada so lepi in upo-
rabni pleteni izdelki, ki počasi spet prihajajo 
v modo, kar nas zelo veseli.«

Članice krožka se srečujejo enkrat na te-
den v prostorih društva. »Največ pletemo, si 
izmenjujemo vzorce ter iščemo nove ideje in 
kroje, predvsem pa se družimo,« je še razlo-
žila Majda Tratar. Pomembno se jim namreč 
zdi, je dodala, da ohranjajo tradicijo plete-
nja in drugih ročnih del. Nekoč, pravi, so se 
pletenja učile že majhne deklice, ker je bila 
to nuja. »Vsaka mama je znala splesti jopi-
co, nogavice, kapo in še kaj, saj tega ni bilo 
mogoče kupiti.« Danes pa to znanje vse bolj 
zamira, še ugotavlja Majda Tratar, zato se ga 
trudijo ohraniti pred pozabo. 

Ob tem je Marija Tome še pojasnila, da so 
včasih pri krožku sodelovali tudi moški, ki so 
izdelovali lesene in pletene izdelke. »V treh 
desetletjih so člani ustvarjali izdelke, ki pred-
stavljajo našo zgodovinsko in kulturno dedi-
ščino. Ta dediščina zavezuje vsakega posa-
meznika in narod kot celoto, da jo spoštuje in 
ceni,« je še dejala Marija Tome. Mateja Rant

Iz volne izdelale celo nakit
Od glave do pete so naslovili razstavo izdelkov v medvoški knjižnici, ki so nastali v okviru skupine za ročna 

dela, slikanje in ustvarjalne delavnice pri Društvu upokojencev Medvode.

V knjižnici so razstavili pletena oblačila in druge izdelke iz volne.

Iz volne so izdelale celo nakit.
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Likovna sekcija KUD Pirniče po besedah Ani-
ce Horvat šteje več kot štirideset aktivnih čla-
nov, marca pa se jih je dvanajst zbralo na prvi od 
sedmih likovnih ustvarjalnih delavnic, ki bodo 
potekale do sredine junija. »Udeleženci se lah-
ko v sproščenem okolju učijo spretnosti poslikav 
stekla, porcelana, tekstila in drugih izdelkov,« je 
pojasnila Anica Horvat. Idejna vodja delavnic je 
članica likovne sekcije KUD Pirniče Sonja Pust.

»Na delavnicah se želimo pobližje spozna-
ti s poslikavo stekla, porcelana in tekstila, 
pa tudi izdelavo in poslikavo umetniških in 
uporabnih predmetov iz das mase in mavca,« 

je pojasnila Sonja Pust. Delavnice se odvijajo 
vsak drugi torek od 18. do 20.30 v prostorih 
doma krajanov Pirniče in so brezplačne, ude-
leženci morajo le sami poskrbeti za material 
za ustvarjanje. Prihodnjič se bodo srečali 23. 
aprila, ko se bodo posvetili servietni tehniki 
krašenja stekla, na prvi delavnici v maju pa se 
bodo posvetili krašenju porcelana. Do 18. juni-
ja se bodo lotili še oblikovanja izdelkov iz das 
mase, izdelave beneških mask in slikanja na 
tekstil. Po končanih delavnicah, je še pojasnila 
Sonja Pust, bodo pripravili pregledno razstavo 
ustvarjenih izdelkov. Mateja Rant

Druži jih ustvarjalni duh
Člani likovne sekcije KUD Pirniče se vsak drugi torek srečujejo na 

ustvarjalnih delavnicah.

Mladinski skupini Pirniče je tudi letos 
uspelo k sodelovanju na koncertu prite-
gniti znana imena slovenske glasbe. Izku-
piček so kot vsako leto podarili v dobro-
delne namene. Polovico zbranih sredstev, 
je pojasnil predstavnik organizatorja 
Luka Čukajne, bodo namenili za nakup 
novih orgel v župnijski cerkvi v Zgornjih 
Pirničah, polovico pa bodo podarili dru-
žini, ki jo je lani doletela dvojna nesreča.

»Za uvod v koncert je poskrbel band Če-
dahuči, sicer nova skupina, ki pa ustvarja 
pod mentorstvom Gala Gjurina. Že dru-
gič se je našemu vabilu odzval tudi sled-
nji, letos je s seboj pripeljal še sestro Se-
vero Gjurin,« je pojasnil Luka Čukajne. 
Nastopile so še Sorške kresnice, izjemno 
vzdušje, je poudaril Luka Čukajne, pa ji m 
je pričarala skupina JAMM. Rok Trkaj 
jih je nato popeljal še v raperske ritme. 
»Za popestritev sta kot vsako leto s ple-
snimi točkami poskrbela Anja in Matej 
Pritekelj.« Koncert je tokrat že tretjič po-
vezoval novinar Radia Ognjišče Marjan 
Bunič. »Zanj lahko mirno rečem, da se 
ga naša publika ne naveliča poslušati,« je 
prepričan Čukajne. Prvi tovrstni koncert, 
je še pojasnil, so pred petimi leti organi-
zirali, da bi zbrali denar za opremo dvo-
rane pod cerkvijo, v kateri med drugim 
pripravljajo miklavževanje in oratorije.

Mateja Rant

Pol za orgle, pol  
za družino

Mladinska skupina Pirniče  
je že peto leto zapored  

pripravila dobrodelni koncert  
ob materinskem dnevu.

Dvoživke so se končno zbudile
Potem ko so se v zadnjih dneh tempe-

rature vendarle nekoliko dvignile, so 
se zbudile tudi dvoživke v Hrašah. Po 
podatkih predsednice društva Žverce dr. 
Zale Prevoršek so tako doslej v okviru 
akcije Pomagajmo žabicam na varno od 
prezimovališč do mrestišč prenesli že 
več kot pet tisoč dvoživk. »Pričakujemo 
pa, da jih bo vsaj še enkrat toliko,« je 
dejala in dodala, da bo pomoč zato do-
brodošla tudi v prihodnjih dneh. Prosto-
voljci se jim lahko pridružijo vsak dan 
malo pred 20. uro. Obvezna oprema pri 
tem so odsevni jopič, dobra svetilka in 
dovolj globoko vedro. Več informacij je 
mogoče dobiti na njihovi spletni strani 
www.pomagajmo-zabicam.si. M. R.
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Tekmovali v spomin Henrika Sečnika
V Hrašah so minulo nedeljo pripravili tekmovanje vlečnih psov v spomin na Henrika Sečnika, ki je bil eden od 

začetnikov modernega razvoja vlečnega športa čistokrvnih polarnih pasem pri nas.

Na prvem memorialu Henri-
ka Sečnika, ki sta ga pripravila 
Druš tvo športnih psov Slovenije 
in Turistično društvo (TD) Hraše, 
se je pomerilo 52 tekmovalcev iz 
Slovenije, Avstrije in Italije. Tek-
movanje so posvetili lani premi-
nulemu članu Društva športnih 
psov Slovenije Henriku Sečniku, 
ki je bil tudi eden glavnih pri or-
ganizaciji evropskega prvenstva 
čistokrvnih polarnih vlečnih psov 
pred dvema letoma v Smledniku. 
»Bil je človek z veliko začetnico, 
zato nam zelo manjka,« je ob tem 
poudaril predsednik omenjenega 
društva Matjaž Ovsenek.

Glede na izjemen odziv lastni-
kov vlečnih psov, je ugotavljal 
Ovsenek, so tako prireditev pri nas 
pogrešali, zato upa, da bo posta-
la tradicionalna. Pri organizaciji 

tekmovanja so jim priskočili na 
pomoč v TD Hraše. »Mi smo po-
skrbeli za lokacijo tekmovanja in 
ureditev štirikilometrske proge,« 
je pojasnil predsednik turistične-
ga društva Damjan Koželj in do-
dal, da je bila proga zaradi blata 
izredno zahtevna. Najprej so se 
na progo podali lastniki vlečnih 
psov z gorskimi kolesi, nato pa še 
tekači. Na tekmovanju so po bese-
dah Matjaža Ovseneka sodelovali 
skoraj vsi njihovi člani – v Slove-
niji je namreč po njegovih besedah 
okrog 60 ljudi, ki se ukvarjajo s to 
dejavnostjo. Vlečni psi, je ob tem 
poudaril Ovsenek, so zelo vodljivi, 
učljivi in socializirani. »Huski je 
recimo primeren za vsakogar, a na 
žalost jih imajo ljudje vse pogoste-
je v stanovanjih in jih ne vozijo na 
sprehode, čeprav se morajo ti psi 

Vlečni psi so zelo vodljivi in socializirani psi.V Hrašah so minulo nedeljo pripravili tekmovanje vlečnih psov v spomin na 
nekdanjega tekmovalca Henrika Sečnika.
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IN VODENJE  
CELOTNEGA  
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Izdelamo projektno  
dokumentacijo za  
gradbena dovoljenja in 
izvedbo vseh vrst objektov 
s poudarkom na  
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rekonstrukcije, prizidave,  
3D predstavitve, …) 

PE ODSLEJ TUDI  
NA ŠKOFJELOŠKI CESTI 
6 V MEDVODAH

zelo veliko gibati. Na dan morajo 
prehoditi vsaj šest kilometrov.« Na 
tekmovanju v Hrašah so sicer na-
stopili še z drugimi polarnimi pa-
smami, to je aljaškimi malamuti, 

samojedi in grenlandskimi psi, pa 
tudi nekaterimi drugimi pasma-
mi, kot so recimo ptičarji.

Mateja Rant,  
foto: Peter Košenina
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Ljudje in dogodki

KUD JaReM je že med letošnji-
mi zimskimi počitnicami poleg 
lutkovne delavnice pripravil tudi 
delavnico ročnih del, ki je sobe 
v Aljaževi rojstni hiši napolnila z 
lutkami in številnimi radoživimi 
otroki. »Obe delavnici sta bili zelo 

dobro obiskani, zato je bila želja 
otrok, da se še snidejo,« je pojasnil 
Janez Meglič iz KUD JaReM.

Priložnost za to se jim je ponu-
dila že konec marca, ko so se v 
Aljaževi rojstni hiši znova zbrale 
udeleženke delavnice ročnih del, 
ki so jo pripravili v okviru sekcije 

za oživljanje starih običajev. »Pod 
budnim očesom svoje mentorice 
Marije Podvez so izdelovale cvetje 
iz različnih materialov. V objektiv 
našega fotoaparata smo jih ujeli, 
ko so s pomočjo žice, cvetličar-
skega selotejpa in vejic izdelovale 

cvetje iz različno obarvanih no-
gavic,« je razložil Meglič. Ročno 
izdelano cvetje, je še dodal, so 
poklonile svojim mamam in jim 
tako polepšale praznovanje mate-
rinskega dneva.

Mateja Rant,  
foto: arhiv KUD JaReM

Izdelovale so cvetje  
iz nogavic

Ob materinskem dnevu so v Aljaževi rojstni hiši 
pripravili delavnico ročnih del.

V zraku je bila ljubezen …
Samo ljubezen so naslovili tokratno pomladno plesno predstavo 

plesne šole Urška Medvode. »Temo smo izbrali glede na sedanje 
razmere v družbi, da bi ustvarili malce bolj optimistično vzdušje,« 
je pojasnila vodja omenjene plesne šole Darja Šuster. Na odru kul-
turnega doma v Medvodah se je zvrstilo skoraj dvesto plesalcev. V 
predstavi so namreč po besedah Darje Šuster sodelovali skoraj vsi 
njihovi člani, od predšolskih otrok do najstarejših članov. V ozadju 
so pripravili projekcijo, v okviru katere so predvajali izjave otrok, 
ki so odgovarjali na vprašanje, kaj je zanje ljubezen. S svojimi 
izjavami so marsikdaj krepko nasmejali občinstvo. Na koncu so 
se zbrali na odru prav vsi plesalci in občinstvo pod seboj zasuli s 
srčki, ki so jih držali v rokah. M. R., foto: Gorazd Kavčič
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Kamnik – Avgusta leta 1941 so partizani v Smledniku načrtovali napad 
na višjega nemškega oficirja, a se je po spletu okoliščin prav takrat v 
avtu mimo pripeljal smledniški baron in takratni župan Lazarini s svojo 
ženo, ki so jo v napadu partizani tudi ubili. Nemci so, ko so ugotovili, da 
je bil napad namenjen njim, napovedali maščevanje.
Zbrali so vse moške iz vasi, stare od 16 do 65 let, in jih nameravali 
odpeljati, a so se po posredovanju barona, češ da domačini nimajo nič 
zraven, odločili za kazen ustreliti pet talcev. Pripeljali so jih iz taborišča 
v Begunjah in jih 22. avgusta tudi ubili, kar je bilo prvo javno streljanje 
talcev v 2. svetovni vojni v Sloveniji. Življenje so takrat izgubili Franc 
Poznik, Ivan Pregel, Božidar Repič in Anton Jeglič iz Kamnika ter Franc 
Sešek iz Bukovice. »Moj oče je delal v Titanu in bil aktiven član ko-
munistične partije, a v tovarni je bil izdan, zato so ga Nemci odpeljali. 
Najprej v zapore v Kamnik, od tu pa v Begunje. Da so ga ustrelili, so 
mami prišli povedat še isti dan. Dolgo smo grob obiskovali na skrivaj, od 
leta 1951, ko so postavili spomenik, pa smo tja hodili vsako leto, čeprav 
so bili talci kasneje prekopani v Kamnik,« je povedala Vida Završnik, 
rojena Pregel, ki je svojega očeta izgubila pri dvanajstih letih. »Spomin 
na poboje talcev smo v Smledniku dolgo ohranjali kot praznik krajevne 
skupnosti in takrat smo vsako leto povabili tudi svojce ustreljenih talcev. 
A z leti so le-ti umirali, kontakti so se izgubljali in lani, ko smo prazno-
vali 70. obletnico, svojcev nismo več našli, zato smo bili prepričani, da 
ni več živih. Sem pa nato pol leta po slovesnosti pri spomeniku povsem 
naključno srečal gospo Vido in tako smo se našli,« je bil snidenja ve-
sel Metod Ferbar, ki je gospe Vidi pred nekaj dnevi v Kamnik prinesel 
fotografije in film, ki jih je občina posnela ob 70. obletnici usmrtitve 
talcev. Spremljal ga je predsednik združenja borcev za vrednote NOB iz 
Smlednika Silvo Gornik, ki je tudi najbolj zaslužen, da je spomenik, ki 
se nahaja v neposredni bližini golfskega igrišča, zadnja leta znova lepo 

urejen. »Za talce in vojake se zveza NOB prej ni kaj dosti zanimala, niso 
bili partizani in zato so bili nekako neuvrščeni, kar pa ni prav, saj so vsi 
padli za isto stvar. Zdi se mi prav, da tudi tem izkažemo spoštovanje, ker 
so bili po nedolžnem usmrčeni,« pa pravi Silvo Gornik.
Po obujanju spominov in izmenjavi fotografij se je trojica dogovorila, 
da bodo spomenik talcem ob letošnji obletnici avgusta obiskali skupaj. 

Jasna Paladin

Spomin na talce še živi
V Kamniku še živi hčerka enega od petih talcev, ki so bili leta 1941 ustreljeni v Smledniku. Metod Ferbar  

in Silvo Gornik sta ji poklonila fotografije s slovesnosti ob 70. obletnici poboja.

Silvo Gornik, Vida Završnik in Metod Ferbar

Akcije veljajo za gotovino do 30. 4.,  
podrobnosti na prodajnih mestih
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V KUD Fofite, ki po imenu in njihovem delovanju sodeč diha s fotogra-
fijo, filmom in teatrom, so letošnjo gledališko sezono začeli pravzaprav 
že jeseni, ko so bili uspešni na Linhartovem srečanju v Postojni, kjer so 
prejeli dve nagradi. Decembra so za najmlajše pripravili predstavo Zrcal-
ce v priredbi Janeza Venclja, že konec leta pa so začeli s študijem za Sha-
kespearovo pravljično komedijo Vihar. Ob igralcih pa tokrat pri njenem 
snovanju sodelujejo tudi fotogra fi, ki dokumentirajo nastajanje predstave. 
»V Viharju na različne načine sodeluje skoraj celotno društvo, od tega je 
kar dvanajst igra lcev, med njimi dva gosta s sosednjih odrov, predstavo pa 
režira naš hišni režiser Branko Kraljevič. Najbolj zahtevni del projekta je 
ob besedilu tudi velika ekipa, kar pri ljubiteljskem delu pomeni garanje z 
veliko odrekanja,« uvodoma pove Janez Vencelj, ki je v predstavi sicer 
prevzel vlogo dra maturga, prepoznali pa ga bomo tudi kot … no, prihodnji 
petek seveda.

Če so pred dvema sezonama igrali situacijsko komedijo Kaj je videl 
butler?, so se lani lotili še zahtevnejše adaptacije domačega besedila 
Vaje za tesnobo Vinka Möderndorferja, ki je kasneje zanj prejel tudi 
nagrado Slavka Gruma na Tednu slovenske drame. »Iskali smo korak 
naprej, nov izziv. Shakespeare to vsekakor je, saj zahteva od igralcev 
spretnosti, ki jih v veliki meri amaterski igralci ne gojijo. Gre za obvla-
dovanje teksta, ki je v polovici pisan v verzih. Poleg tega je jezik, ki ga 
Shakespeare uporablja, bogat s pesniškimi figurami, zato smo kar nekaj 
časa porabili za razumevanje teksta. Besedilo je, kljub temu da je dram-
ska klasika, zelo aktualno, saj govori o boju za oblast in nam hkrati po-
nuja alternativo temu volčjemu svetu, kjer je nekdo pripravljen drugega 
umoriti, da bi se dokopal oblasti. Rešitev je ljubezen,« razlaga Vencelj.

Za osnovo so uporabili integralni Shakespearov tekst in sicer za-

dnjega izmed slovenskih prevodov, Andreja Rozmana Roze. Besedilo 
je zapisano na več nivojih, od visoko poetičnega do burlesknega. Za-
dnje avtorjevo dramsko delo je zgodba o maščevanju in odpuščanju, 
pravzaprav pa o smislu človeštva nasploh. Sam Vihar podnaslavlja kot 
pravljično komedijo. Hkrati je to tudi zgodba o gledališču, ki ga znotraj 
zgodbe nekako vodi glavni junak. Konec je presenetljiv in daje publiki 
na voljo odločitev, ali je osrednji lik deloval pravilno ali ne.

»Glede na to, da se Shakespeare redko igra na ljubiteljskih odrih, mi-
slim, da bo za publiko to zelo zanimiva predstava. Ponudili bomo fan-
tastično zgodbo, ki se bo dotaknila vaših čustev, saj boste v njej našli 
tako grozo in smeh kot ljubezen in sovraštvo,« je še dodal Janez Vencelj, 
prepričan, da gre za odlično gledališko ekipo, z lepo prihodnostjo. Za 
začetek bo z Viharjem iz preteklosti pokazala na vse prepihe današnjega 
časa. Igor Kavčič, foto: Boris Primožič

Vihar čustvenih prepihov
Igralski ansambel KUD Fofite bo v petek, 19. aprila, ob 20. uri v KD Medvode premierno uprizoril 

pravljično komedijo Vihar Williama Shakespeara v režiji Branka Kraljeviča. 

Janez Vencelj na eni izmed vaj za pravljično komedijo Vihar

Prva ponovitev Viharja bo 22. aprila, ko bo KUD Fofite skupaj z 
društvom tabornikov Rod dveh rek Medvode zbiral sredstva v 
dobrodelne namene, za nakup dvigala za Janeza Romšaka. 

Ljubitelje lepega petja je Mešani oktet Lipa na slavnostnem kon-
certu navdušil z nekaterimi najbolj znanimi priredbami iz zakladnice 
ljudskega ustnega izročila, skladbami naših priznanih avtorjev, pa 
tudi biseri slovenske zabavne glasbe in vedno zelenimi Avsenikovimi 
skladbami. Oktet je v goste povabil Tamburaški orkester Bisernica, 
ki je dodatno popestril večer, ki se je končal z izvedbo slovenske 
klasike Žabe.

Mešani oktet Lipa je bil ustanovljen leta 1993, najprej sicer z željo po 
moškem kvartetu, ki je kaj kmalu prerasel v mešani oktet. Vsi pevci 
novoustanovljenega okteta so bili že člani moškega in ženskega pev-
skega zbora v KUD Oton Župančič – Sora. Začeli so z rednimi vajami, 
svoje ime za oktet pa so našli kar v eni prvih pesmi, ki so se jih naučili, 
namreč Lipa zelenela je. Umetniško vodstvo je prevzela Jana Debe-
ljak, ki je v društvu že nekaj let vodila mešani pevski zbor in ženski 
zbor v različnih oblikah. Poleg Debeljakove od vsega začetka v oktetu 
sodelujejo še Metka Tehovnik, Božena Gaber, Silvester Gaber in Mi-
ran Jamnik, kasneje pa so se pridružili še Mili Porenta, Rudi Zevnik in 
Beno Kastelic. Najraje prepevajo naše ljudske pesmi in pesmi sloven-
skih skladateljev. Kot pravijo, pojejo tiste, ki božajo dušo: najprej njim, 
kasneje pa seveda tudi poslušalcem. Nastopajo ob različnih priložno-
stih tako na različnih prireditvah in koncertih v domačem kraju kot na 
vsakoletnih pevskih revijah. Dvakrat so se udeležili srečanja oktetov 
v Šentjerneju, sodelovali so v dramski predstavi Gospodična Mici. 

Posneli so nekaj pesmi za radijsko oddajo Prizma optimizma, imeli so 
več božičnih koncertov in nastopov na koru v domači cerkvi, peli pri 
maši za Radio Ognjišče, imeli samostojni koncert v Plečnikovi cerkvi 
v Šiški in še in še. Najbolj prisrčne in spontane pa so verjetno njiho-
ve podoknice, ki jih zapojejo ob različnih okroglih obletnicah bodisi 
svojim znancem, njihovim domačim ali pa tudi komu neznanemu, ki 
rad prisluhne lepi slovenski pesmi. Igor Kavčič, foto: Franci Rozman

Dvajset let Okteta Lipa
Na koncertu sredi marca je Mešani oktet Lipa v domači dvorani v Sori slovesno zaznamoval 20 let delovanja.
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Mešani oktet Lipa je  dvajsetletnico proslavil pred polno domačo dvorano v Sori. 
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Rojstna hiša Jakoba Aljaža v Zavrhu pod Šmarno goro je bila spet polna 
ljubiteljev umetnosti, ki so se zbrali ob pomembnem kulturnem dogodku 
– projekciji kratkih filmov Bojana Adamiča.
Kot skladatelj, pianist, dirigent, aranžer in fotograf sodi Adamič med 
največje osebnosti slovenske umetnosti 20. stoletja. Bil pa je tudi strasten 
filmski amater, saj je imel ob sebi poleg fotoaparata vedno tudi filmsko 
kamero, na katero je beležil tekoče dogodke ter ustvarjal krajše umetni-
ške filme. Kompilaciji Adamičevih filmskih zapisov, za katero sta Janez 
in Gregor Meglič porabila dolge ure natančnega dela za montažno mizo 
in je razdeljena na tri dele – Pokrajina, Obrazi in igrani film 40 stopinj, 
je sledil posnetek intervjuja z mojstrom ob njegovem muzikalu Snegulj-
čica iz leta 1993, številni obiskovalci pa so si lahko ogledali tudi barvito 
razstavo izbranih Adamičevih fotografij kurentov ter pustnih mask.

Razstavljena so tudi dela članov likovne sekcije KUD-a JaReM, ki so 
poskrbeli za zanimiv eksperiment zlitja glasbe in barv na platnu – dela 
namreč izvirajo iz občutij poslušanja Adamičeve glasbe iz njegovega 
kratkega igranega filma 40 stopinj. Adamičeve filme si bo mogoče 
ogledati tudi 22. aprila v Kinoteki, shranjeni pa bodo v Slovenskem 
filmskem arhivu. Ob prvi obletnici svojega delovanja bo KUD JaReM na 
Aljaževini v četrtek, 25. aprila, ob 19. uri pripravil slavnostno akademijo 
s podelitvijo priznanj svojim »sorealizatorjem« programa. V kulturnem 
programu bodo prikazali filme treh filmskih žanrov: dokumentarni 
film Ex tempore Aljaževina 2012, igrani film Sanje, na besedilo pesnika 
Sorškega polja Simona Jenka z igralko KUD-a Fofite Moniko Jekler, in 

eksperimentalni film Expressionem in lapis. Akademija se bo zaključila 
z likovno razstavo »Poezija treh slikark«, na kateri se bodo s svojimi deli 
predstavile slikarke društva Nina Meglič, Tanja Prezelj in Anamarija 
Samec. Samo Lesjak

Filmski zapisi Bojana Adamiča
Na Aljaževini je KUD JaReM pripravil premierno projekcijo kratkih filmov Bojana Adamiča, 

 pospremljeno z likovno in fotografsko razstavo. Ob prvi obletnici svojega delovanja bodo  
25. aprila pripravili slavnostno akademijo.

Zbrane je pozdravil Janez Meglič, kulturnega večera na Aljaževini pa se je 
udeležila tudi Adamičeva hčerka Alenka, ki je zaigrala v njegovem filmu 40 
stopinj. / Foto: arhiv KUD-a (Anamarija Samec)

V medvoški Galeriji MC Jedro so odprli slikarsko razstavo štirinajstlet-
ne Neje Zrimšek Žiger ter njene mentorice, slikarke Renate Grmovšek. 
Kakovost Nejinih slik pride še bolj do izraza ob dejstvu, da se je dekle 
rodilo brez obeh rok, zato slika z nogami. To pa je ne ovira pri njenem 
ustvarjanju, saj na leto naslika okoli deset del. Še najraje upodablja motive 
iz narave, živali ter tihožitja, poslužuje pa se predvsem akrilne tehnike, pa-
stela in akvarela. »Slikanje me sprošča, obenem pa krepi mojo kreativnost 
in izrazno moč,« je dejala simpatična Neja. Njena energija je neizmerna, 
talentirana pa ni le za slikanje, temveč se ukvarja tudi s solo petjem – v 
Jedru je številnim obiskovalcem ob spremljavi mentorice Ines Mikulan 
zapela nekaj uspešnic svetovnih zvezd in zasluženo požela bučen aplavz.

Poleg Nejinih so v Jedru razstavljene tudi slike njene mentorice Renate 
Grmovšek, ki Nejo poučuje dve uri na teden. Renata je sicer diplomantka 
Visoke šole za risanje in slikanje. Sodelovala je na več skupinskih in 
samostojnih razstavah, od leta 2006 pa se intenzivno ukvarja z mentor-
stvom in poučevanjem risanja in slikanja. Kot dolgoletni vodja likovne 
sekcije KUD Zbilje vodi številne likovne tečaje. Samo Lesjak

Neizmerni Nejini talenti
Zbilje – V Galeriji v Zbiljah je tamkajšnji KUD organiziral zani-

mivo umetniško instalacijo, ki je na aktiven način povezala obisko-
valce. Gre za nadaljevanje umetniškega projekta Oba Oboje, ki sta 
ga pred petimi leti začela slikarja Renata Grmovšek in Peter Ga-
ber, ko sta začela ustvarjati na skupnem platnu. Svoje so/delovanje 
sta želela odpreti tenkočutnim vprašanjem, ki se tičejo medčlove-
ških, medpartnerskih in širših družbenih odnosov, zato sta lani k 
soustvarjanju projekta povabila filozofinjo Katarino Majerhold ter 
intermedijskega umetnika Franca Cegnarja. Celoletno druženje ter 
analitična razmišljanja so pripeljala do končnega dogodka. Renata in 
Peter sta namreč naslikala štiri slike, nekakšne abstraktne portrete 
– psihograme avtorjev. Nato so slike razrezali na kvadratne dele, jih 
razposlali vabljenim obiskovalcem, ti pa so v galeriji koščke na svoj 
način znova združili. Nastala je nova kolektivna podoba, postavlja-
nje le-te pa je subjektiviralo tudi same udeležence, obenem pa izpo-
stavilo družbeno umetniško instalacijo kot paradigmo postmoderne 
ljubezni. Samo Lesjak

Ljubezen kot instalacija
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PRODAJA, MONTAŽA, 
SERVIS OLJNIH IN  
PLINSKIH GORILCEV
 
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo,  
zagon in vzdrževanje ogrevalne tehnike 
BUDERUS in De DIETRIC

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode 
telefon in fax: 01/361 45 86
GSM: 041/649 975

Z omenjeno akcijo poskušajo otroke prepričati, da zavržena oblačila ne 
odlagajo med komunalne odpadke, saj jih je mogoče znova uporabiti 
oziroma predelati. »Mladi že zelo vestno ločujejo odpadke, prav tako 
se vedno odzovejo na zbiralne akcije starega papirja, zbirajo odslužene 
baterije in kartuše za tiskalnike,« je pojasnil ravnatelj Marko Valenčič 
in dodal, da jim zdaj želijo predstaviti, da je prav tako mogoče predelati 
oziroma znova uporabiti tudi rabljena oblačila.
Smleškim učencem je tudi tokrat uspelo skoraj do vrha napolniti zaboj-
nik, ki so ga postavili pred šolo, s čimer se bodo potegovali za privlačne 
nagrade. Kljub temu pa Valenčič opaža, da se očitno tudi pri tem pozna 
kriza, saj ljudje zavržejo vse manj oblačil. Vsa zbrana oblačila v pod-
jetju Zoltan, ki je pobudnik teh akcij, pregledajo in jih razporedijo za 
nadaljnjo uporabo oziroma predelavo. Tekstil po besedah Tine Vidovič 
iz podjetja Zoltan ta čas predstavlja tri do pet odstotkov gospodinjskih 
odpadkov. V povprečju, navaja, vsak Slovenec na leto zavrže okoli 14 
kilogramov oblačil. »Z enim kilogramom zbranih rabljenih oblačil je 
mogoče zmanjšati 3,6 kilograma emisij ogljikovega dioksida in šest tisoč 
litrov porabe vode ter uporabiti za 0,3 kilograma manj gnojil in za 0,2 
kilograma pesticidov,« je razložila Tina Vidovič in dodala, da je prav 
bombaž, drugi s pesticidi najbolj prežet pridelek na svetu – takoj za kavo 
in pred tobakom. Mateja Rant

Učenci so zbirali stara oblačila
V osnovni šoli Smlednik so se že tretje leto pridružili akciji Spravimo tekstilne materiale z odlagališč.

Učencem osnovne šole Smlednik je znova uspelo zbrati skoraj poln zabojnik 
rabljenih oblačil.

V osnovni šoli Medvode so marca gostili območno revijo otroških in mladinskih pevskih zbo-
rov Ljubljana okolica Pesem pomladi. Predstavilo se je sedem zborov, in sicer otroška pevska 
zbora iz osnovne šole Medvode z zborovodjema Tatjano Kernič in Dominikom Jurco, otroška 
pevska zbora iz Preske z zborovodjema Pavlom Dolencem in Suzano Rožanc, otroški pevski zbor 
Višajčki iz Polhovega Gradca, mladinski pevski zbor osnovne šole Medvode z zborovodjem Do-
minikom Jurco in mladinski pevski zbor osnovne šole Preska z zborovodjem Pavlom Dolencem. 
Strokovno oceno je ob koncu podal skladatelj in zborovodja Damijan Močnik. M. R., foto: G. K.

Pesem pomladi
V osnovni šoli Preska bodo ta konec 
tedna že drugič pripravili prostovoljski 
tabor za osnovnošolce. Skupina prosto-
voljcev, ki že tretje leto deluje na osnovni 
šoli Preska, bo od danes do nedelje go-
stila prostovoljce in njihove mentorje iz 
sedmih slovenskih šol, in sicer OŠ Žirov-
nica, OŠ Kapela, OŠ Janka Modra, Dol 
pri Ljubljani, OŠ II Murska Sobota, OŠ 
Prežihov Voranc, Maribor, OŠ Domža-
le in OŠ Franceta Prešerna Črenšovci. 
»Namen tabora je spoznati druge mlade 
in mentorje, ki jim je mar za svet okoli 
nas, navduševati sebe in druge za prosto-
voljstvo, izvesti prostovoljsko akcijo in 
zasnovati skupne prostovoljske akcije,« 
je pojasnila mentorica prostovoljcev na 
preški šoli Romana Frankovič. M. R.

Prostovoljski  
tabor v Preski
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»Nov velik uspeh slovenskih šolarjev v 
evropskem prostoru so dosegli člani izbirnega 
predmeta astronomija pod vodstvom učiteljice 
Tatjane Gulič. V projektu so poleg slovenske 
šole sodelovale še šole iz Francije, Grčije, Špa-
nije, Poljske in Turčije,« je pojasnil ravnatelj 
osnovne šole Preska Primož Jurman. Pri pro-
jektu so znanstvena opazovanja lune združili 
z raziskovanjem lokalnih tradicij in verovanj 
o luni.

Nagrado za najboljše projekte medšolskega 
sodelovanja v letošnjem letu so podelili na le-
tni konferenci eTwinning, ki je potekala med 
14. in 16. marcem v Lizboni. V evropski mreži 
eTwinning, je ob tem pojasnil Jurman, sodeluje 
več kot 170 tisoč vzgojiteljev in učiteljev, ta čas 
pa je odprtih več kot 5300 projektov med dve-
ma ali več šolami iz različnih držav. Na sloves-
nosti so skupaj podelili devet nagrad. Nagra-
jenci so bili izbrani v treh starostnih skupinah, 
od štiri do 11 let, od 12 do 15 let in od 16 do 
19 let ter v šestih posebnih kategorijah. Pode-
lili so nagrade za španski, francoski, nemški 
in angleški jezik, nagrado Marie Skłodowske 
Curie za matematiko in naravoslovje, ki so jo 
prejeli preški učenci, ter nagrado za medkul-
turno razumevanje Mevlana. V okviru nagra-
jenega projekta, je razložil Jurman, so učenci 
opazovali luno in pripravili eksperimente za 
razlago luninih men in mrkov ter nastanek lu-

ninih kraterjev, izmerili pa so tudi velikost lune 
in razdaljo do nje. Svoje ugotovitve so delili z 
vrstniki v partnerskih državah, pri čemer so se 
pri komuniciranju prek video konferenc morali 
izkazati tudi z znanjem angleščine. V najožji 
izbor za nagrade pa so prišli še z enim projek-

tom z matematično vsebino, je dejal Jurman, in 
sicer Triangles explorers. »Pri tem projektu so 
učenci skupaj s sovrstniki iz Francije in Špa-
nije odkrivali lastnosti trikotnikov in obenem 
arhitekturo sodelujočih držav,« je še pojasnil 
Jurman. Mateja Rant

Preški učenci spet nagrajeni
Za projekt Fly me to the Moon so učenci osnovne šole Preska dobili evropsko nagrado Marie Skłodowske 

Curie za najboljši evropski projekt s področja matematike in naravoslovja.

Znanstveno opazovanje lune je preškim učencem prineslo nagrado.

Leonarda da Vincija so učenci spoznavali v okviru delavnic, ki so jih 
zanje pripravili posamezni učitelji predmetne stopnje. »Najprej smo 
se ustavili v učilnici učitelja zgodovine Igorja Velerja, ki je želel, da 
učenci spoznamo največjega genija, ki je živel v 15. stoletju. Da Vinci 

zanj ni bil le odličen slikar, ampak tudi velik izumitelj, katerega izume 
uporabljamo še danes,« so razložile učenke Darja Ileršič, Ira Kopač, 
Eva Oletič in Nika Otrin.

Učiteljica Marija Ločniškar je vodila delavnico, v okviru katere so 
učenci s pomočjo svojih lesarskih sposobnosti oblikovali namizno 
slikarsko stojalo, v učilnici za matematiko pa je učiteljica Marjeta 
Jesenko pripravila delavnico, ki je slavila njegovo odkritje padala. 
»Slednjega so fantje iz osmega razreda tudi sestavili,« so pojasnila 
dekleta. V delavnici Marine Topčič so učenci pripravili plakate z živ-
ljenjepisom Leonarda da Vincija, pri učiteljici Luani Moferdinso pa 
so sestavili časovne trakove o njegovem življenju. Seciranje živali je 
učencem predstavil učitelj biologije Janez Sečnik. Učiteljica likovne 
vzgoje Bojana Glavan je vodila poustvarjanje Leonardovih umetni-
ških del v stilu poparta, pri učiteljici glasbe Emi Gortnar pa so se 
ukvarjali z renesančno glasbo. Na to temo so ustvarjali plakate in ob 
spremljavi glasbe tudi zaplesali. Pod vodstvom učiteljic Barbare Kav-
čič in Tadeje Klun Lenarčič so učenci še razglabljali o renesančni lite-
raturi in tudi zaigrali prizor iz Shakespearove drame Romeo in Julija. 
Po končanih delavnicah so se učenci zbrali v avli in vsem predstavili 
svoje delo. »Največji aplavz je požela naša šolska 'igralska zasedba' 
s svojo gledališko igro,« so še pojasnile Darja Ileršič, Ira Kopač, Eva 
Oletič in Nika Otrin. Učenci so se nato odpravili še na ogled razstave 
DaVinciTheGenius na Gospodarskem razstavišču. 

Mateja Rant

Ustvarjali kot Leonardo da Vinci
V okviru tehničnega dneva so učencem osnovne šole Pirniče poskušali prikazati  

vse plati Leonarda Da Vincija in njegovega dela.

Učenci so na delavnicah spoznavali življenje in delo Leonarda da Vincija.
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Ljudje in dogodki

OKREPČEVALNICA VILI
Avtokamp Smlednik v Dragočajni

V MESECU APRILU 
VABLJENI NA OCVRTE  

POSTRVI VSAKO SOBOTO IN  
NEDELJO OD 12. DO 20. URE.

V MAJU VSAK DAN  
OD 12. DO 20. URE

Tel. 040/22 19 45
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Letošnja snežena zima se nepreklicno 
poslavlja, pa čeprav bo še kaj poskušala 
opletati z repom. Ta čas je sploh lep, če 
ubežimo mestu: studenčki in potočki žu-
borijo, nižja pobočja se barvajo z mladim 
bukovim zelenilom, višje po prevetrenih in 
hladnejših grebenih pa še gola drevesa ste-
gujejo veje in trate spodaj po dolinicah se 
prekrivajo s preprogami živo pisanega spo-
mladanskega cvetja. Tega časa prebujanja 
novega življenja ne kaže zamuditi, zato pot 
pod podplate ali urno na kolo. Kje sem to-
krat napravil posnetek in pobočja katerega 
hriba zelenijo v ozadju? Odgovore pošljite 
do konca aprila na naslov Gorenjski glas, 
Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj, s pripi-
som »za Sotočje«. En pravilen odgovor 
bomo izžrebali in ga nagradili.

V marčevski številki sem vas spraševal, 
kje sem tokrat hodil, katera domačija se 
nam kaže nad orumenelimi tratami, kateri 
zasnežen hrib je v ozadju in kje tam pod njim 
se lahko okrepčamo? Na fotografiji je stara 
kmetija Omejc nad Trnovcem, v ozadju je 
zasnežena Grmada, pod njo pa se bomo lah-
ko okrepčali v turistični kmetiji Gonte. Žreb 
je določil, da nagrado prejme Marija Pust iz 
Sore. Nagrado prejmete po pošti. 

Jože Praprotnik,  
avtor slikovne uganke

Kako dobro poznamo  
našo deželo?

Šolo obiskuje 120 otrok, ki se baleta učijo v Pir-
ničah in Naklem, vsako leto pa poleg spomladan-
ske pripravijo še božično in poletno predstavo. 
»Poleg teh treh predstav redno vadimo še jutra-
nje predstave za otroke, kot sta Sneguljčica in 
Pepelka. Otroci ogromno plešejo in to se na odru 
vidi. S prikazanim sem zelo zadovoljna,« pravi 
Nena Vrhovec Stevens, ki z možem Andrewom 
Johnom Stevensom vodi šolo od ustanovitve leta 
2000. Februarja so v Kranju organizirali izbirno 

tekmovanje za svetovno baletno prvenstvo, ki bo 
junija v Brightonu v Veliki Britaniji. »Na tekmo-
vanju je bilo izbranih devetnajst plesnih točk, od 
katerih je deset naših. Petnajst Slovencev iz naše 
šole gre na svetovno prvenstvo,« je z doseženim 
zadovoljna Vrhovec Stevensova. »Tekmovanje 
bo zelo blizu moževega doma. Zanimivo, vse 
živ ljenje je od doma, zdaj pa se bo s svojimi učen-
ci vrnil tja in se lahko predstavil,« zaključuje.

Peter Košenina

Baletniki pozdravljali pomlad
Baletna šola Stevens je v začetku aprila pripravila vsakoletno 

spomladansko predstavo Pozdrav pomladi. Baletnice in baletniki so 
dvakrat napolnili dvorano pirniškega kulturnega doma.

Plesalke in plesalci baletne šole Stevens so tudi letos dvakrat napolnili dvorano pirniškega kulturnega doma.

Pekarna Orehek je tudi letos poskrbela za praznično 
velikonočno vzdušje članov skupnosti Barka v 
Zbiljah. Z izdelki lastne proizvodnje jim je polepšala 
praznike. F. R.

Praznično v Barki
Zahvaljujem se vsem, ki ste mi v preteklih 
dveh mesecih finančno pomagali pri zbira-
nju sredstev za invalidsko dvigalo. Donator-
ji so bili: Savske Elektrarne, Helios-Color, 
Cementni izdelki Jarc, Ivanka in Ivan Lah, 
Tina Skalar, Gregor Vidic, Mirko Bizant, 
Alenka Žavbi Kunaver, Dino in Nataša Be-
šter, Andrej Verlič, Blanka in Matej Tram-
puš ter družina Jeras iz Preske. Zahvalil bi se 
tudi Tinetu Osredkarju za pomoč pri selitvi 
in vso pomoč, ki mi jo ponudi, kadarkoli kaj 
rabim. Janez Romšak, Preska-Medvode 

Zahvala

Priljubljeni pevec popevk, nekdanji Avseni-
kov pevec in vodja ansambla Alfi in njegovi 
muzikanti Alfi Nipič praznuje 50-letnico 
glasbenega ustvarjanja. Ob tej priložnosti 
bo v četrtek, 18. aprila, ob 19. uri v Športni 
dvorani Trata v Škofji Loki pripravil jubilej-
ni koncert. Ob njem in njegovih muzikantih 
bodo nastopili še dobitniki letošnjega glas-
benega viktorja Modrijani in pevka Helena 
Blagne. Vstopnice je v predprodaji mogoče 
dobiti tudi v TIC Medvode. M. R.

Koncert ob jubileju
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●   prodaja balkonskega cvetja, enoletnic, 
trajnic in sadik zelenjave

●   brezplačno svetovanje in nasajanje 
cvetličnih korit

●   urejanje, zasajanje in vzdrževanje vrtov, 
parkov in poslovnih objektov 

Najbolj poznan je predvsem škrlatni ameri-
ški slamnik (Echinacea purpurea), ki se pogo-
sto pojavlja tudi na naših vrtovih. Ime Echina-
cea izhaja iz grške besede, ko poimenuje ježa 
in se nanaša na bodičast videz osrednjega dela 
cveta ameriškega slamnika. Rastlina izvira, 
kot že ime pove, iz Severne Amerike, kjer so jo 
že v davni preteklosti uporabljala indijanska 
plemena, ki so prva odkrila njene zdravilne 
učinkovine. Z rastlino so si pomagali pri pikih 
žuželk, ugrizih kač in pri celjenju ran. Danes 
vemo, da ameriški slamnik vsebuje učinko-
vine, ki delujejo na imunski sistem ter druge 
najrazličnejše bolezni.

Toda ameriški slamnik ni le zdravilna rastli-
na, temveč tudi vedno bolj priljubljena okra-
sna cvetlica. Poleg najbolj pogoste škrlatne 
različice, ki je vsem najbolj poznana, je s kri-
žanji uspelo ustvariti še bele, rumene, rdeče 
in oranžne različice te cvetlice. Poleg razlike 
v barvi se rastline razlikujejo tudi v velikosti, 
obliki osrednjega dela cveta in višini. Ameri-
ški slamnik pa ni priljubljen le zaradi vedno 
bolj pestrega barvnega izbora, temveč tudi 
zaradi preproste vzgoje. Ker gre za prezimno 
trajnico, mu moramo, če želimo, da bo rastlina 
iz leta v leto lepša, zagotoviti ustrezne pogo-
je za rast. Najbolj mu ustrezajo vroče sončne 
lege, humozna in vlažna, a dobro odcedna tla. 
Dobro prenaša tudi sušo in veter, zato ga lahko 
sadimo tudi na bolj izpostavljene lege. Iz šopa 
listov začnejo v juniju izraščati močna, pri-
bližno meter visoka stebla, na katerih se raz-
vijejo cvetovi. Rastlina cveti od junija pa vse 
do jeseni. Cvetenje spodbudimo s sprotnim 
odstranjevanjem odcvetelih cvetov. Cvetovi 
pa so primerni tudi za v vazo, saj dolgo časa 
ostanejo sveži. Jeseni suhih stebel z značilni-
mi cvetnimi koški ne porežemo, saj vsebujejo 
semena, ki so hrana pticam, obenem pa so tudi 
lep okras zimskega vrta. 

Rok Kogovšek

Vedno bolj priljubljen  
ameriški slamnik

Ameriški slamnik je trpežna in nezahtevna trajnica, ki je dobrodošla na vsaki cvetlični ali zeliščni gredici.

VRTNARSTVO MARJAN ZUPANČIČ s.p.

Valburga 60/c, 1216 Smlednik, tel.: 01/362 72 87, 041/610 276, 031/610 276
e-pošta: marjan.zupancic.sp@gmail.com
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Oglasi

   Vzgoja ter prodaja vseh vrst okrasnih rastlin za  
balkone in vrtove

  Urejanje vrtov
   Urejanje dvorišč z možnostjo asfaltiranja ali  

polaganja tlakovcev
   Montaža ter prodaja vseh vrst vrtnih ograj ter  

vrat na daljinski pogon
  Strojne storitve z gradbeno mehanizacijo
   Pri nas kupljeno balkonsko cvetje sadimo  

v naša ali vaša korita brezplačno

Sp. Pirniče 42, 1215 Medvode
www.okolica-bilban.si, info@okolica-bilban.si

GSM: 031/230-347 Primož  
041/506-584 Vinko
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Nasvet

Prehransko svetovanje je delo, pri katerem 
je potrebno biti izjemno previden in natan-
čen. Informacije pa je dobro preveriti, več-
krat in na mnogih nivojih. Ker je preverjanje 
informacij precej skromno, se dogaja, da 
prihaja do mnogih nasvetov, ki so si naspro-
tujoči. Na primer prehranjevanje z visoko 
vsebnostjo ogljikovih hidratov ali prehranje-
vanje z nizko vsebnostjo ogljikovih hidratov, 
veliko maščobe v prehrani ali malo maščo-
be v prehrani, nenasičene maščobne kisline 
ali nasičene maščobne kisline, biološko ali 
konvencionalno itd. Celo strokovnjaki se v 

marsičem ne morejo strinjati in ljudje v vsej 
tej zmedi obupajo in jedo vse, kar jim pride 
pod roko. To pa je voda na mlin prehranskim 
gigantom, ki obvladujejo tri četrtine vse hra-
ne, ki je na trgu.

V svojem, več kot 10-letnem intenzivnem 
ukvarjanju z zdravo prehrano sem videl, preiz-
kusil ter se naučil marsikaj. V šolskem sistemu 
so me učili o prehranski piramidi, priporo-
čenem dnevnem vnosu hranil, holesterolu in 
drugih osnovnih teorijah, ki naj bi bile alfa in 
omega vsega. Pa je to res? So me učili prav?

Z dodatnim raziskovalnim delom in s po-
globljenim brskanjem po znanstveni literaturi 
sem prišel do zaključka, da različni prehranski 
in farmacevtski lobiji močno vplivajo tako na 
znanstvene raziskave, kot na pisanje različnih 
uradnih prehranskih priporočil. Nič novega, 
boste pomislili. A kaj so vam zamolčali in v 
čem so pretiravali? Nekaj malega o tem v na-
slednjih stavkih.

Mit številka 1: Hrana, ki vsebuje holesterol, 
ni zdrava, ker močno poveča raven holestero-
la v krvi. Holesterol proizvajajo naše celice v 
telesu, lahko pa ga vnašamo tudi s prehrano. 
Če ga vnašamo (pre)več s prehrano, ga bo telo 
proizvajalo manj. Mit ovržen.

Mit številka 2: Zmanjšajte vnos soli v telo.
Dokazi za podporo tega nasveta so precej šib-

ki. Nekaj pa drži zagotovo. Več kot se potite, 

več soli izgubite. Športni navdušenci v poletnih 
mesecih naj celo povečajo vnos soli.

Mit številka 3: Za zajtrk jejte ogljikove hidra-
te, da jih lahko pokurite čez dan.

Za količino posameznih hranil je potrebno 
upoštevati več komponent, a naj bo jasno na-
slednje. Ogljikovi hidrati povečajo produkcijo 
serotonina, ki nas »naredi« zaspane, zato jih 
nekateri priporočajo pred spanjem. Manjše ko-
ličine niso problem, a z ogljikovimi hidrati ne 
gre pretiravati tudi iz številnih drugih razlogov.

Mit številka 4: Dobro je jesti res veliko sadja.
V sadju je mnogo koristnih snovi, a pri preti-

ravanju (več kot 500 g na dan) pridejo na plan 
tiste manj koristne. Z vnašanjem fruktoze v telo 
ne smete pretiravati, če ne želite odvečnih ki-
logramov ipd.

Mit številka 5: Maslo ni zdravo.
Da nasičene maščobe niso noben »bavbav«, 

sem pisal v eni od prejšnjih številk. Maslo pa 
vsebuje še marsikaj zdravega. Predvsem v ma-
slu iz biološke pridelave najdemo CLA (zdravo 
konjugirano linolno kislino) in vitamin K2. 
Tudi močno opevano razmerje med omega 6 
in omega 3 maščobnimi kislinami je 1 proti 1, 
kar je idealno.

Pet močno zakoreninjenih mitov smo razbili 
in upam, da vas je to spodbudilo k bolj raci-
onalnemu dojemanju vsega, kar preberete v 
medijih.

Miti o prehrani

Tadej Jurman, absolvent živilstva in prehrane 
ter FZS inštruktor fitnesa

Tekmovanja se je udeležilo petdeset mladih rejcev iz 23 evropskih 
držav, Tomaž Mis mlajši pa je osvojil peto mesto. To je bilo zanj pre-
cejšnje presenečenje, je priznal, saj na takih tekmovanjih po najvišjih 
mestih posegajo predvsem rejci iz držav Beneluksa, ki imajo na tem 
področju že dolgoletne izkušnje. »Potem pa je med najboljšimi nekdo, 
ki prihaja celo iz nekdanjega vzhodnega bloka, kjer se s tem ukvar-
jamo šele zadnjih pet let,« se ob svojem izjemnem uspehu nasmeje 
Tomaž Mis mlajši.

Zahvala, da se je sploh udeležil tekmovanja, je pojasnil, gre zaposle-
nim v Biotehniškem centru Naklo, saj se je na njihovo pobudo prijavil 
na razpis. »Na tekmovanju mladi nastopamo v vlogi ocenjevalcev 
goveda izbrane mlečne ali mesne pasme. Naše ocene nato primer-
jajo z ocenami profesionalnih ocenjevalcev,« je razložil Tomaž Mis 
mlajši in dodal, da tako pri mladih iščejo znanje, koliko so sposobni 
prepoznati karakteristike dobre govedi. Kot pravi, bi bil zadovoljen 
že z uvrstitvijo v zlati sredini, peto mesto pa ga je povsem presenetilo. 
»To mi predstavlja še dodatno spodbudo za moje delo v prihodnje. Kot 
mlad kmet si želim doseči, da bi iz našega hleva izhajale dobre krave z 
odličnimi karakteristikami.« Skrb, da mu to ne bi uspelo, je verjetno 
odveč, saj ima njihova kmetija že tristoletno tradicijo. Vse govedo 
vzredijo sami, je poudaril Tomaž Mis starejši, kar je sicer naporno in 
drago, a se prav zaradi lastne selekcije izogneš vsem boleznim.

Posledica tega pa je tudi to, da je njihova krava spet blestela na evrop-
skem prvenstvu črno-bele pasme v začetku marca v Švici. »Liza je v 
svoji skupini osvojila deseto mesto, kar je bila najboljša slovenska uvr-
stitev,« ni skrival ponosa Tomaž Mis starejši. Že njihova krava Vanja 
pa je pred tremi leti na podobnem tekmovanju v Italiji osvojila sedmo 

mesto. Gre za neke vrste lepotno tekmovanje, je pojasnil Tomaž Mis 
starejši, a takih rezultatov, kot jih dosegajo njihove krave, ne bi mogli 
doseči brez dolgoletnega selekcijskega dela na področju živinoreje

Mateja Rant

Blestel med mladimi rejci
Tomaž Mis mlajši iz Zavrha pod Šmarno goro je močno pomešal štrene favoritom na tekmovanju mladih 

rejcev na agroživilskem sejmu v Parizu v začetku marca.

Tomaž Mis starejši in Tomaž Mis mlajši z diplomo francoskega kmetijskega 
ministrstva za peto mesto na tekmovanju mladih rejcev.
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Tekmovalci teniške sekcije Partizan Med-
vode so marca končali tekmovanja v zimskem 
delu sezone. Ta je bila za klub zelo uspešna, 
najbolj pa so se izkazali otroci v mlajših kate-
gorijah, od 8 do 10 let, ter v kategorijah starejših 
dečkov in deklic. Kot vedno so vidne uspehe 
dosegale tudi članice, ki so že nekaj let v vrhu 
slovenskega tenisa.

Tako sta že v zaključku prejšnje sezone Kaja 
Podobnik z drugim mestom in Kaja Mrgole 
s tretjim mestom na Masters tekmovanjih za 
članice in mladinke do 18 let dosegli odličen 
rezultat, z dobrim igranjem pa sta nadaljevali 
tudi v tem letu in z uvrstitvijo v polfinale na 
državnem dvoranskem prvenstvu članic v dvo-
jicah osvojili kolajni.

»Pri mlajši kategoriji od 8 do 10 let bi rad iz-
postavil dekleti Kajo  Korelec in Meto Marenk, 
ki sta v midi tenisu enkrat in pri kategoriji tenis 
do 10 let dvakrat osvojili kolajni na odprtih pr-
venstvih Slovenije. V tej kategoriji dobro igra-
jo tudi trije fantje in sicer Rok Šantl, Lan Mark 
Čerkez in Maj Hriberšek, tako da imamo kar 
nekaj potenciala za zgraditev zelo dobre ekipe 
v kasnejših letih,« pravi trener Domen Knez 
in dodaja, da je pri mlajših deklicah zelo dobre 
rezultate dosegla predvsem Eva Kalan, ki je na 
državnem prvenstvu deklic do 12 let posame-
zno prišla med osem najboljših, pri dvojicah 
pa je celo osvojila kolajno za tretje mesto. Med 
osem najboljših je prišla še na dveh odprtih 
prvenstvih Slovenije, trenutno pa so jo dobri 
rezultati pripeljali na šesto mesto na jakostni 
lestvici deklic do 12 let v Sloveniji, kar je iz-
vrstno glede na to, da je trenutno na lestvico 
uvrščenih 96 deklic.

Pri fantih je dobro igral tudi Maks Lukman, 
ki se je uvrstil v glavni turnir na državnem 
prvenstvu dečkov do 12 let in med dvojicami 
zasedel 9. do 16. mesto. Na lestvici pa trenu-
tno zaseda 25. mesto med kar 151 dečki, kar 
dokazuje, kako konkurenčen in množičen je 

tenis predvsem v kategorijah do 12 in do 14 
let.

»V zimskem obdobju smo organizirali tudi 
klubski turnir za kategorije mini, midi tenisa in 
kategorijo starejših, na katerem se je zbralo lepo 
število mladih tenisačev. Še večji domači turnir 
bomo organizirali v poletni sezoni na začetku 
junija na treh zunanjih teniških igriščih, kjer 
pričakujemo še večjo udeležbo tudi iz drugih 
bližnjih klubov. Pravkar se končujejo treningi v 
balonu in dvorani v Medvodah in pričakujemo, 
da bomo prve treninge zunaj, kljub dolgi zimi, 
imeli še pred prvomajskimi prazniki. Aprila 
gremo skupaj z radovljiškim klubom tudi na 
tradicionalne priprave v Pulo, kjer se bomo te-
niško in kondicijsko pripravljali na prihajajoča 
odprta in ligaška tekmovanja. Predvsem pestro 
tekmovalno dogajanje bomo imeli v mesecu 

maju in juniju, kjer bodo potekale lige do 12 let, 
moška članska liga ter 1. ženska članska liga. 
Seveda bodo v tem obdobju tudi vsa državna 
prvenstva v vseh kategorijah, tako da sta ta dva 
meseca tekmovalno najbolj pomembna in tudi 
naporna,« tudi pravi trener Knez.

Sicer pa se bo maja začela tudi rekreativna te-
niška liga za igralce iz Medvod in bližnje oko-
lice. »Aprila imamo tudi vpis v teniško šolo za 
otroke od petega leta dalje, v teniško šolo pa se 
lahko vpiše tudi mladina. Organizirali bomo 
tudi teniške tečaje za odrasle, med poletnimi 
počitnicami pa tečaje za otroke, morda pa tudi 
tedenske poletne počitnice,« še pravi Domen 
Knez in dodaja, da bo v poletni sezoni na teni-
ških igriščih v Medvodah ob Petrolu res zelo 
živahno.

Vilma Stanovnik

Mladi tenisači dobro napredujejo
Minuli mesec so tekmovalci teniške sekcije Partizana Medvode zaključili z nastopi v zimski sezoni, še ta 
mesec pa bi se radi preselili na zunanja igrišča, saj se začenja teniška šola, tečaji in nato poletna sezona, na 

katero bi se radi čim bolje pripravili.

Pozimi so organizirali klubske teniške turnirje, ki so se jih v različnih kategorijah udeležili številni tenisači, še 
večji turnir pa načrtujejo junija na zunanjih igriščih. 

V letošnji sezoni je Rok Flander na svetovnem pr-
venstvu v Stonehamu v paralelnem veleslalomu 
zasedel osmo mesto, na tekmi svetovnega pokala 
v isti disciplini na olimpijski generalki v Sočiju pa 
mu je s tretjim mestom uspela edina uvrstitev na 
zmagovalni oder v tej sezoni. Tri tekme pred kon-
cem sezone svetovnega pokala je bil na 14. mestu v 
skupnem seštevku paralelnih disciplin in na šestem 
mestu v skupnem seštevku paralelnega slaloma.
Zaradi težav s kilo ga je marca v ljubljanskem 
Kliničnem centru operiral dr. Valentin Sojar.

»Počutim se dobro, predvsem pa sem vesel, da 
se bom, če bo okrevanje uspešno, znebil težave, 
ki me je v tej sezoni in delno tudi že v prej-
šnji močno ovirala. Računam, da bom težave 
z zdravjem, ki jih je z leti čedalje več, odpravil 
do začetka priprav na olimpijske igre. To bo po 
vsej verjetnosti moj zadnji projekt v tekmoval-
nem deskanju na snegu,« je povedal nekdanji 
svetovni deskarski prvak Rok Flander iz Dra-
gočajne. 

Vilma Stanovnik

Rok želi še na olimpijske igre v Soči
Deskar na snegu Rok Flander iz Dragočajne je moral letošnjo sezono zaradi 

poškodbe skleniti predčasno.

Rok Flander
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Nogometni klub Jezero Medvode s tem ime-
nom nastopa od leta 2001, ko so skupne moči 
združili nogometaši Medvod in Jezera Zbilje. 
Združitev je nastala zaradi višje postavljenih 
ciljev in združuje vse ljubitelje nogometa v 
občini Medvode. Trenutno v vseh selekcijah 
kluba ter nogometnih krožkih na osnovnih šo-
lah aktivno sodeluje ter pridno trenira več kot 
150 mladih nogometašev. Poleg članske eki-
pe, ki tekmuje v 1. ligi MNZ Ljubljana, v klubu 
delujejo še ekipa mladincev, ki tekmuje v 2. 
mladinski ligi MNZ Ljubljana, ekipa starejših 
dečkov, ki tekmuje v drugi ligi MNZ Ljublja-
na, ekipa mlajših dečkov (U-12), ki tekmuje v 
4. ligi MNZ Ljubljana, ekipa cicibanov (U-10) 
in ekipa cicibanov (U-9). Treningi potekajo na 
dveh igriščih in sicer v Medvodah, kjer treni-
rata članska in mladinska ekipa, ter v Smle-
dniku, kjer trenirajo mlajše selekcije. Najbolj 
so ponosni, da uspešno vzgajajo mlade nogo-
metaše in ustvarjajo kakovosten ter zanimiv 
nogomet. Razvoj mladih nogometašev poteka 

po skrbno načrtovanem programu, korak za 
korakom, in zagotavljajo pogoje, pri katerih 
lahko otroci dosežejo svoj maksimalni poten-
cial. Osnovne vrednote NK Jezero Medvode 
so delo, vztrajnost in medsebojno spoštova-
nje, mlade igralce pa želijo vzgojiti v zdravem 
športnem duhu. 

Za tako številen klub pa trenutni čas gospodar-
ske krize ni prav nič rožnat. Zato se tudi zaradi 
tega trudijo, da bi s svojim dobrim delom dokaza-
li morebitnim podpornikom, ki imajo posluh za 
mlade in ambiciozne športnike in želijo biti sou-
deleženi pri ustvarjanju nove nogometne zgodbe 
v občini Medvode. Miroslav Cvjetičanin

Delo, vztrajnost in spoštovanje
Osebnostne lastnosti, ki jih pridobimo tudi skozi nogometno igro.

Večer med športnimi zvezdami
Zavod za šport in prireditve je na tradicionalnem Večeru športa 

podelil priznanja najboljšim medvoškim športnikom.

Strokovna komisija je na podlagi pravil-
nika o priznanjih športnikom, športnim de-
lavcem in športnim društvom v občini Med-
vode podrobno proučila prijave na poziv ter 
izbrala dobitnike  priznanj. Tudi letos je ime-
la zelo zahtevno delo, saj so medvoški špor-
tniki tudi v sezoni 2012 dosegali izjemne 
rezultate. Na tradicionalnem večeru športa 
je bilo za dosežke v lanskem letu podeljenih 
25 malih športnih plaket. Plakete je preje-
lo devet badmintonistov, ena tenisačica, 
pet atletov, tri smučarske tekačice, smučar 
skakalec, floorbalist ter dva plavalca. Veli-
ko športno plaketo so letos podelili štirim 
športnikom, Roku Tršanu, Roku Flandru, 
Maji Plaznik in Petru Johnu Stevensu. Špor-
tno priznanje za uspešno organizacijsko in 
strokovno delo v športu je prejel Kegljaški 
klub Hidro Medvode, ki je lani slavil tudi 
50-letnico delovanja. Glavno nagrado veče-
ra, naziv športnica in športnik leta 2012, sta 
prejela Lea Einfalt, smučarska tekačica, ki 
je na svetovnem nordijskem prvenstvu osvo-
jila srebrno medaljo, in kanuist Blaž Cof, ki 

je komisijo prepričal z dvema medaljama v 
moštvenih vožnjah na svetovnem in evrop-
skem prvenstvu do 23 let.

Miroslav Cvjetičanin

NK Jezero Medvode na letošnjih pripravah v Medulinu

Lea Einfalt in Blaž Cof sta tudi letos najboljša 
športnika v Medvodah.
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Avto

Pri nas ga imenujemo minimoris in starejša 
generacija voznikov dobro ve, kakšen je bil 
predhodnik današnjega, osveženega, poso-
dobljenega minija. Da bi mladi vedeli, o čem 
pišem, jih moram spomniti na mr. Beana in 
njegovega starega dobrega minimorisa, ki je 
bil najbolj prodajan britanski avtomobil v vsej 
njihovi avtomobilski zgodovini. Zdaj vsi vemo, 
o čem govorimo. 

Avtomobil, ki je meril zgolj 305 centime-
trov v dolžino, je bil ob svojem nastanku leta 
1959 prava tarča kupcev, ki so potrebovali 
mestni avto za malo denarja. Za prve modele 
je bilo treba odšteti zgolj 496 funtov. V hipu 
je očaral mladino in ženske. Izkušeni moški 
vozniki so ga skeptično opazovali, vendar so 
morali priznati, da jim je všeč že zaradi žen-
skega navdušenja. Minija se je spomnil Grk 
Issigonis, s polnim imenom Alexander Arnold 
Constantine Issigonis, ki je minija kmalu tudi 
zelo posodobil. Naredil je prestižnejšo različi-
co, očesu bolj všečno prednjo masko, pokrove 
na platiščih in razširil barvno paleto, vendar je 
motor ostal enak, spredaj postavljen štirivalj-
ni pogonski agregat delovne prostornine 848 
kubičnih centimetrov s 34 konjskimi močmi. 
Prtljažnik je zmogel 195-litrski prostor in kljub 
temu je bil glede na dolžino in širino glede ko-
ličine prostora v kabini precej bahavo predsta-
vljen. Ni trajalo dolgo in že so nastale pick-up, 
karavan in celo kombi različice tega popular-
nega malčka. Izdelovanje minija se je preselilo 
iz Britanije, med drugim tudi v Avstralijo, kjer 
so jih proizvajali najdlje, vse do leta 1986, ko so 
proizvodnjo dokončno ustavili. Vendar pritisk 
tistih ljubiteljev, ki so ga premočno pogrešali, 
je bil prevelik in zato so ga čez štiri leta spet 
začeli izdelovati pod taktirko Roverja. Kma-
lu je to znamko kupil nemški BMW in hkrati 
tudi zadržal pravice za proizvodnjo in prodajo 
minija. Leta 1997 je bil prvič predstavljen no-
vodobni mini kot prototip. 

Nov, povsem posodobljen mini, vendar z 
dušo starega, legendarnega minimorisa je bil 
leta 2001, takoj ko je zapeljal na ceste, izredno 
dobro sprejet med kupci. Čeprav zelo drag je 
vseeno našel krog tistih voznikov in voznic, ki 
so ga komaj dočakali. Tako kot desetletja nazaj 
je v hipu ustvaril modni trend. Spet je postal to, 
kar je že bil in tako hitre ljubezni na prvi pogled 
niso pričakovali niti sami proizvajalci. 

Pet let kasneje je sledila že druga generacija 
»novega starega« minija. Mini Hatch je povečal 
koncept 2001 z več prostora, večjo stopnjo pre-
finjenosti, naprednejšimi motorji, več opreme 
in večjo izbiro. Ta se je izjemno razširila s pred-
stavitvijo modela Clubman leta 2007, Coupé in 
Roadster leta 2012 in modela Clubvan istega 
leta. Prenovljena različica izjemno priljublje-
nega modela Cabrio je na trg vstopila leta 2007.

In ko avto res postane svojevrstna legenda, je 
samo še vprašanje leta, kdaj ga bodo za svojega 
vzeli tudi Američani. Danes lahko mirno zapi-
šemo, da so v severni Ameriki že čisto »nori« 

na minije. Leta 2002 se je v Ameriki pojavil 
prvi mini, lani pa so proslavili prodajo petsto-
tisočega minija. Los Angeles in San Francisco 

nosita ime »mini city«, seveda zato, ker sta tam 
našla največje število kupcev. 

Miroslav Cvjetičanin

Mini očaral tudi Američane
Avto, ki je bil in je zdaj spet … legendaren.

Mini in njegov stvaritelj, Britanec grškega rodu Alexander Arnold Constantine Issigonis

Mini mr. Beana

Legenda še živi!
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Če hočete biti kul na cesti
Potem morate voziti bonia, tistega iz šestdesetih z letnico 2013.

Motoristični svet se deli na Triumpha in Har-
ley Davidsona, tako kot se glasbeni na Beatle 
in Rolling Stonese. Pomisli, kam spadaš? Tako 
nekako mi je prijatelj, zapriseženi motociklist, 
hitel pripovedovati o Triumphu, legendarni an-
gleški motoristični znamki. Seveda sem ga z 
zanimanjem poslušal in jasno, vse tudi verjel. 
Triumpha naj bi vozili vsi, ki kaj dajo na tradici-
jo, lahkostnost motorističnega bivanja in delni 
upor proti »nepotrebnemu« vdoru hi-techa na 
dvokolesne jeklene ljubljence. Skratka, če ho-
čete biti kul na cesti, potem je za vas Triumph 
in za njim dolgo nič. Seveda pa je v njihovi ko-
lekciji kar nekaj modelov, a noben ni primer-
ljiv z Bonneville T100. Ta model je svet zase! 
Torej, točno ta model je tisti, ki se že na drugi 
pogled loči od vseh drugih, kajti na prvi pogled 
ga niti opazite ne, čeprav ste ljubitelj lepih stva-
ri. Odgovor na vprašanje, zakaj ga ne opazite 
na prvi pogled, pa se skriva v svoji enostavni 
preprostosti. Videti je tak, kot bi ga poznali že 
»sto« let, nič novega, nič revolucionarnega, nič 
lepega, nič … Vendar na drugi pogled se oči 
zameglijo in zašibijo telečje nožice tudi tistih, 
ki so bili »slepi« ob prvem pogledu. 

Vožnja ne ponuja nič kaj sodobnega. Pravi 
motoristi, tisti poznavalci, ki prisegajo na mo-
torje in ne na »take motorje«, pravijo, da je to 
za »kofetarje«, tiste, ki se vozijo od kavarne do 
kavarne, ki si ne upajo niti na stranišče, ker se 
bojijo, da ga bodo nepridipravi odtujili takoj, 
ko bodo videli hrbet lastnika. Pravijo mu, da 
je star, nevozen in še težak povrhu, vendar nič 

od tega ne drži. Kritizirajo ga le zaljubljenci 
v visoko zmogljive, super moderne motocikle, 
ki iz leta v leto hočejo več od svojih tehnolo-
ško izpopolnjenih motociklov. Ampak … na 
tem svetu so tudi taki ljudje, ki v svojih srcih 
vzdržujejo tradicijo in niso tehno friki in niso 

zakomplicirani, a so vseeno radi opaženi. In 
vendar opaženi bodo samo med sebi enakimi, 
ker Triumph Bonneville T100 res ni motor, ki 
bi ga videli na prvi pogled …

Miroslav Cvjetičanin

Bonneville T100, tudi »kofetarski« motocikel 
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PC na klancu

MFC-J6910DWMFC-J4510DW HL-6180DW

MFC-8950DW

Brezplačni telefon

Re šit ve kri žan ke (ges lo, se stav lje no iz črk z ošte vil če nih polj in vpi sa no v ku pon iz kri žan ke) po šlji te do srede, 
24. aprila 2013, na Go renj ski glas, Ble i  we i so va ce sta 4, 4000 Kranj. Rešitve lah ko od da te tudi v na bi ral nik 
Go renj ske ga gla sa pred po slov no stav bo na Ble i we i so vi ce sti 4.

Brother bo trem izžrebanim reševalcem  
podaril praktične nagrade: brother brisače.
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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Prihaja poletje

* nudimo vam servis klimatske naprave z dezinfekcijo 

*  15 % popust na dodatno opremo  
za vozila Hyundai in Suzuki

naša ponudba - vaša ugodnost

*  ličarske in kleparske storitve, v primeru škode na vašem 
vozilu poskrbimo za popravilo, sodelujemo z vsemi  
zavarovalnicami.

Sodelujemo z vsemi zavarovalnicami - za plačilo poskrbimo mi!

Fotografija je simbolična. Povprečna poraba goriva: 4,9 - 7,2 l/100 km, emisije CO2:  
129 - 165 g/km. Povprečna poraba goriva in emisij je odvisna od vrste in modela vozila.


